

မင်္ဂလာပြေ

ကျမသုဝယ်ချင်းရဲ့ မွေးနေ့ပါတီကို ညနေခပ်စောစော
ကပဲ သုဝယ်ချင်းကပ်စုနဲ့ ရောက်နေကြတယ် အမှန်ကတော့
မွေးနေ့ပါတီလုပ်ကြတာဟာ လူငယ်တွေအဖို့ ရည်းစားချိန်း
တွေ တွဲပွဲပါ ပါတီကို ရောက်ကြတယ်ဆိုရင်ဘဲ ကိုယ်အတွဲနဲ့
ကိုယ် တွဲက ကြစားကြသောက်ကြနဲ့ ကလစ်မှာချောင်ခိုကြတော့
တာပါပဲ.. ကျမလဲ ကျမချစ်သူနဲ့ ကလစ်မှာချောင်ခိုလိုက်
ကြပါတယ်.. လူမမြင်မီ နေရာရောက်တာနဲ့ သူ့ရဲ့ နှုတ်ခမ်း
ဟာ ကျမရဲ့ နှုတ်ခမ်းလွှာနှစ်ခုပေါ်ကို ရောက်လာသည်။ ခပ်ရွ
ရွလေး စုပ်ယူတော့တာပါပဲ.. ကကြစဉ်ကထဲက ခပ်ရွရွ
မြစ်နေတဲ့.. စိတ်တွေဟာ သူ့ရဲ့ အနမ်းကြောင့် ကြွလာပါ
တော့တယ်။ ဘယ်လိုပြောရမလဲ.. မသိဘူးရှင်.. ကျမတော့
ပျက်လုံးကို ခင်းပြီးနေလိတယ်.. သူကတဆင့်တက်ပြီး ခပ်
ကြမ်းကြမ်းလေး နမ်းလိုက်တဲ့အခါမှာတော့ ကျမသူ့ကို ခပ်
တင်းတင်းဘဲ ဖတ်ထားပိတော့တယ်.. ကျမကိုသိုင်းဖက်ထား
တဲ့ လက်တစ်ဖက်ဟာ ကျမရဲ့ အရာစီယာကြီးထဲ တိုးဝင်လာ
ပြီး ကျမရဲ့ ရင်သားကို အသာအယာကိုင်တွယ်ပါတော့တယ်။
အရာစီယာချိပ်ကိုဖြုတ်လိုက်တာကို ကျမသတိမထားခဲ့မိဘူး
ပေါ့.. လက်ဟာ နို့အုံကို အသာပွတ်နေရာတနေ နို့သီး

လေးကို ခပ်ရွရွလေးချောပြန်တယ်။ အဲဒီအချိန်မှာတော့ ဘယ်
လိုမှန်းမသိတဲ့ အရသာတွေဟာ တချိန်ချိန်နဲ့ တက်လာတယ်။
သူ့လက်တစ်ဖက်ကဟာ ကျမဝမ်းဗိုက်ပေါ်က ပွက်ပြီး အောက်
ဆင်းသွားပါတယ် ကျမထိစေလိုတဲ့ နေရာနားရောက်တော့
မထိဘဲကျော်ပြီး ပေါင်ပိုတဲ့ပွတ်လိုက်လို့... စိတ်ထဲမှာ နဲနဲ
ဟာသွားတယ်စိတ်မှာဟာနေစဉ်ဘဲ သူ့လက်ဟာ ပေါင်အတွင်း
ပိုင်းကို မရဲတရဲပွတ်ပြီး ပေါင်ချန်ငွ့ဆံထိတက်ပါတော့တယ်။
ဟော... ခုတော့သူ့လက်ဟာ အဲဒီအပေါ်ရောက်ပြီကော ဖိုး
ကောင်းလိုက်တာရှင်... ဒါပေမဲ့... အပြည့်အဝတော့ မဟုတ်
ပါဘူး... ပထမဟာတွေနဲ့ စာရင်သာပါ... ကျမရဲ့နို့လွန်
ဘောင်းဘီက သူ့လက်နဲ့ ကျမရဲ့နူးညံ့တဲ့ အသားကြားမှာ
ကာနေသေးတယ်... ဘောင်းဘီချွတ်တုံးမှပေါ့ ကျမစိတ်ထဲ
မှာပြောလိုက်မိတယ်... သူ့လက်ဟာ တဲဒီနေရာမှဘဲ ပွတ်
နေရင်းက ကြားထဲကိုလဲ လက်ခလယ်ကို တလျှားလိုက်ပြုတ်
ဖို့ကနိုးစားနေတယ်... ကျပဘောင်းဘီလေးဟာ စိုလာတယ်
သူ့လက်ဟာ အထက်နားတက်သွားပြီးဘောင်းဘီကိုအောက်
နားကို မသိမသာတွန်းနှိပ်နေတယ် ကျမမသိဟန်ဆောင်နေ
လိုက်ပါတယ်။ ကျမဟာ ကုတင်စောင်းမှာ ခြေနှစ်ချောင်းကို
ချထိုင်နေပြီးကျမထမိဟာလည်း ပြေလျော့နေပါတယ်...
ဒါပေမဲ့ ကျမထမိကို ပြန်ဝတ်ဖို့ မကြိုးစိဘူး... ကျမကိုယ်ပေါ်
မှာ ကျနေရောက်နေတဲ့ သူ့လက်တွေကိုလည်း ဖယ်ပြစ်ဖို့ မကနိုး

စားမိဘူး... ကျမရလာတဲ့ အရသာတမျိုးမှာ နစ်မြောပြီး
 အဲဒီအရသာဟာ တစစတိုးလာတာကိုဘဲ ခံစားနေမိတယ်
 အောက်ဖက်ကို ကျပဘောင်းဘီဟာ လက်တစ်ဝါးစာလောက်
 လျော့သွားပြီး သူ့လက်ဟာကျပရဲ့ ဇူးညံ့တဲ့ အပွေးနုလေးတွေ
 ကို ပွတ်သတ်လိုက်ပါတယ် နောက်အောက်ဖက်ကို လျော့ဆင်း
 ပွတ်သတ်နေပြန်တယ် ကျမနဲ့နဲ့လူးလွန်မိတယ်။ ကျမနှုတ်
 ခမ်းကို တဖန်စုပ်ရင်း ကျမကို ကုတင်ပေါ်အသာတွန်းလှဲနေ
 ပြန်တော့တယ်... သူ့လက်ကတော့ ကျမပေါင်ရင်းမှာပွတ်
 သတ်နေပြီး သူ့လက်ခလယ်ဟာ အရည်လှဲနေတဲ့ ပေါင်တွင်း
 ကို တဖြေးဖြေးသွင်းလိုက်ပြန်နှုတ်လိုက်လုပ်နေတယ် ကျမရဲ့
 ပြေနေတဲ့ တဒီဟာလဲ တစ်ခုခုကညှပ်ဆွဲနေလို့ အောက်ဖက်
 ကို ကရွေ့ရွေ့လျှောနေပါတယ်... အမိတိုင်းဟာ ကျမ
 အောက်ပိုင်းနဲ့နဲ့နေလို့ ကျမမသိမသာအကူအညီပေးလိုက်မိ
 တယ်... ကျမခြေနှစ်ဖက်ကြားသို့ ဝင်ရောက်လာတယ်...
 ကျမလဲမသိမသာစုနေရာတနေ ဟပေးလိုက်တယ် သူဟာ
 ကျမရင်သားတွေကို တဖက်ပြီးတဖက်... ပြောင်းဖို့ရင်း
 လက်တစ်ဖက်က ပွတ်ချေရင်း ကျန်တစ်ဖက်က အင်ရေပွနေ
 တဲ့ အပေါက်ဝမှာ အလုပ်ရှူနေပါတယ် ကျမအနည်းငယ်
 ခြေနှစ်ချောင်းကို တလိုက်တယ်ဆိုမှပဲ သူ့ခြေနှစ်ချောင်းစလုံး
 ဟာ ကျမပေါင်နှစ်ခုကြားသို့ ရောက်လာတော့တာပါပဲ...

အဲဒါမှာသွေ့ရဲ့ အထုတ်အသွင်းလုပ်နေတဲ့ လယ်ခလယ်နားမှာ
 နောက်ထပ်လက်လေယ်တဲ့ထုတ်တဲ့ ဟာတစ်ခုရောက်လာတယ်
 နှုတ်ခမ်းသားစာလျှောက် အဲဒါနဲ့ပွတ်သတ်ပေးနေပြန်တော့ ပိုပြီး
 အရသာတိုးလာတယ် နောက်အဲဒီခပ်တုတ်တုတ်နူးညံ့ လှတဲ့
 အတန်ဟာ ကျမအပေါက်ထဲကို တိုးဝင်လာပြန်တယ်
 ကျမကြိတ်ဝမ်းသာမိတယ် ကျမလို့ခြင်တဲ့ဟာက တဖြေးဖြေး
 တိုးဝင်လာနေပြီလေ အတွင်းကို တစ်ရစ်ခြင်းဝင်လို့က်ပြန်
 ထွက်လိုက်နဲ့ သိပ်ကိုအရသာရှိတာပါဘဲရှင် နာမယ်ထင်တာ
 နဲ့ ကျမပေါင်ကိုမသိမသာလေး ကားပေးမိတယ် အနာပါဘူး
 အရသာအဲဒါနဲ့ပေါတယ် ဟော သူမိတပ်လိုက် နောက်ပြန်
 ဆုတ်သွားလိုက် လုပ်နေတယ် ကောင်းလိုက်တာရှင် ကျမ
 နဲ့နဲ့လေး ကော့ပေးမိတယ် ဖောခပ်မြန်မြန်လုပ်လာတဲ့ အ
 ခါမှာ ကျမရဲ့ အရသာဟာလဲ တဖြေးဖြေးတက်လာတယ်

သူမောနေရာတယ်နဲ့တူတယ်.. ကျမကိုမိကပ်ပြီး ရပ်
 သွားတယ် သူအထုတ်အသွင်းလုပ်လိမ့်မယ်ဟု ကျမစောင့်
 မျှော်နေတယ်သူမလှုပ်တော့ ကျမလှုပ်ကြည့်မိတယ်.. မသိ
 မသာကျမလှုပ်ကြည့်တယ် သူ့အချောင်းဟာ စောစောကမာ
 နေပေမဲ့ ခုတော့ တဖြေးဖြေးပြောပြီး သေးသွားပါရောလား
 ကျမရဲ့ ဟာတွင်းသားတွေဟာ အာသာမပြေလို့ ဖိညှပ်ဆွဲယူ
 ဝေမဲ့လည်း အပြင်ကိုထွက်သွားတယ်.. သူဟာ ကျမကိုယ်

ကနေခွာပြီး မတ်တက်ရပ်လိုက်တယ်.. သူ့ဘောင်းဘီကို ပြန်ဝတ်နေတယ်.. ကျမမကျေမနပ်ဖြစ်နေတယ်.. ငါ့ကြိမ် လောက်ရှိပြီ.. ဒီလိုပဲဆန့်ကင်ပင်ပင့်နဲ့ ဖြစ်နေရတာ။

ဒါပေမယ့် ကျမဘာတတ်နိုင်မှလဲ.. မိန်းကလေးက လုပ်ကြပါအုံးစို့လို့ ပြောလို့ကောင်းမလား၊ နောက်ပြီးပြန်ချိန်က လည်း တန်ပြီ ဟိုကောင်မတွေကြည့်ရတာတော့.. အရသာ အပြည့်ရလာကြလားတော့မသိဘူး.. စကားတွေပြောလာ လိုက်ကြတာ.. အဲဒီလိုပြောနေကြရာက တစ်ယောက်က ကားမပယ်ရာကို လှမ်းပြောလိုက်လို့ ကားကိုလမ်းဘေးမှာ ထိုးရပ်ပေးလိုက်တယ်.. တစ်ယောက်ကဆင်းသွားတော့ ကားပြန်ပြီးထွက်တယ်.. ကားထွက်တာနဲ့ ဝီးယာချိန်းပြန် တော့ ဝရိုင်ဘာရဲ့လက်က ကျမပေါင်ကိုရှုပ်ထိသွားပြန်တယ် ကျမရဲ့အဝှေ့ကျန်နေတဲ့ခိတ်ဟာ ပြန်ကြွလာတယ်.. ခိတ်ထဲ ပှာတစ်ပိုးကြီးပဲ ဒါနဲ့ပသိပသာလေး ကျပနေရာပြင်လိုက်တယ် သူငယ်ချင်းတစ်ယောက်အိပ်ခရာကတော့ သူငယ်ချင်းပတွေ တဆင်းမှာ နောက်ပြန်လှည့် နှုတ်ထက်လိုက်တယ် ကားတံ ခါးကို ဝိတ်လို့ ကားထွက်တယ်ဆိုရင်ဘဲ.. ကျမခနဲက အနေအထားကို မပြင်ဘဲ နေလိုက်တယ်.. ဒီတစ်ခါဝိယာ ချိန်းတော့ သူ့လက်ဟာ ကျမပေါင်ရင်းကိုထိတယ်.. ကျမ လည်း သန်းဝေပေးပြီး ကားကူရှင်နောက်မှိုဆို မှိုလိုက်တယ် ခပ်ကော့ကော့လေး ကူရှင်မှာ တစောင်းတင်ပြီး ခြေကိုရွှေ့

ဆန်ပြီး မိုန်းလိုက်လာတယ်.. ကျမတို့အိမ်ရောက်ဖို့ နာရီ
 ဝက်လောက်လိုအေးကယ်ပေါ့.. ဝိယာတစ်ခါခိုင်းပြန်တော့
 သူ့လက်ဟာ ကျမပေါင်ရင်းကိုထိပြန်တယ်.. ကျမငြိမ်နေ
 လိုက်တယ်.. နှစ်ခါဆုံးခါလောက် တဲဒီလိုဖြစ်တော့ သူ့လက်
 ဟာ ဝိယာတစ်ပေါ်မှာပဲ နေရာမပြောင်းဘဲတင်ထားတယ်။
 ကားဂျိတ်ထဲကြတိုင်းပွတ်ပေးသလို ဖြစ်နေတယ်..။

ကျမထက်ပြီး အိပ်ပျော်သလိုဖြစ်နေတော့ သူ့ရဲလာပြီး
 ကျမကို ပယ်ပယ်နယ်နယ်ပွတ်ပေးနေပြန်တယ်.. ကျမလဲ
 စာရသာရှိရှိနဲ့ မိုန်းလိုက်ခဲ့တယ် ကျမစောစောကခံစားရတဲ့
 စာရသာမျိုးပြန်ရလာတယ် ကားဟာလဲ တဖြေးဖြေးနဲ့သွားရင်း
 က မီးခိုက်ပြီးရပ်သွားတယ် ရုတ်ရက်ကျမလန့်သလို ဖြစ်သွား
 တယ်.. သူကကျမတက်တီးလာပြီး ကျမကိုဖက်ပြီး ကျမနှုတ်
 ခမ်းကိုစုပ်ဝါတော့တယ်။ နံနံနံကန်မိတယ်။ သူ့လက်ဟာ ကျမ
 ရဲ့နှို့အုံကိုကိုက်ပြီး ပွတ်ပေးလိုက်တော့ ကျမညိတ်သွားတယ်
 ညိတ်တယ်ဆိုရင်ဘဲ လသူ့လက်ဟာ ကျမဘရာစီယာအောက်
 တိုးဝင်လာတယ် ကျမရင်သားကို ပွတ်ပြီးနောက် ခိုပေးပြန်
 တယ်.. ကျမသူ့ကို ချစ်သူတစ်ယောက်လို ဖက်ထားမိတယ်
 ကျမအောက်ပိုင်းကို သူ့လက်တဖက်ကပွတ်ရင်းနိုင်လွန်
 အောင်ဘိကို ချွတ်လိုက်တယ် တချိန်ချိန်တက်လာတဲ့ ဆန္ဒက
 ဘာကိုမှမတားဆီးမိပါဘူး.. ကျမကားကူရှင်ပေါ်မှာ ပက်
 လက်ကလေးမိုန်းနေတယ်။ သူကကျမအပေါ်မှာ မိုးပြီး ကျမနှို့

သီးလေးတွေကို စုပ်နေတယ်။ . . နောက်ဝမ်းဗိုက်ဆီကို သူ့မျက်
 နှာက တဖြေးဖြေးအောက်လျောသွားတယ်။ . . ကျမဆီးခုံကို
 သူ့နှုတ်ခမ်းနဲ့ ပွတ်လိုက်လျှာနဲ့ ပွတ်လိုက်နဲ့ လုပ်ရင်းကကျပရဲ့
 အပုတ်ကို သူ့စုပ်နမ်းနေတယ်။ . . ဧို့ . . သိပ်ကောင်းတာပါ လား
 သူ့လေလက်နဲ့ နှုတ်ခမ်းသားလေးကိုတဖြည်း အစိလေး ကို
 လျှာနဲ့ကလိတော့ ကျမလူးလွန်ပြီး ကျမခြေတစ်ဖက်ဟာ
 နောက်မှီပေါ်တင်ပြီး တစ်ဖက်ခြေကို စတီယာတင်မှာချိတ်
 ထားပြီး ကားပေးထားမိတယ်။ . . သူ့ဟာလျှာကိုထိုးလိုက်
 ရက်လိုက်လုပ်နေပြီး ကားတံခါးကို ဖွင့်တဲ့ ကုရှင်အဆုံးထိ
 ကျမကိုဆွဲယူလိုက်တယ်။ . . သူ့ကတားအပြင်ဘက်မှာ ရပ်ပြီး
 ကျမခြေထောက်ကို သူ့ဖခုံးပေါ်မှာ တင်လိုက်ပြန်တယ်။ . .
 နောက်ဟပြုနေတဲ့ ကျမစောက်ဖုတ်အကွင်းကို သူ့လီးနဲ့ တော
 လိုက်ပြီး တဖြေးဖြေးသွင်းချီထုတ်ချီလုပ်တယ် သူ့လီးဟာ ကျမ
 စောက်ဖုတ်အပေါက်ဝကို တရစ်ခြင်း ဝင်လိုက်ထွက်လိုက်နဲ့
 လီးတစ်ချောင်းလုံးဟာ စောက်ခေါင်းထဲရောက်လာတော့
 တယ်။ . . ကျမသတိမထားမိတာကတော့ သူ့လီးဟာ ကျမ
 ချစ်သူလီးထက်နဲ့နဲ့တုတ်ပြီး နဲ့နဲ့ရှည်တယ်။ . . ဘာလို့လဲဆိုတော့
 ခုတစ်ခါအလိုးခံရတော့ . . . ကျမစောက်ဖုတ်ထဲမှာ
 စောစောကထက် ပြည့်ကြပ်နေပြီးသားအိမ်ကို သူ့လီးထိပ်က
 ထိနေတယ် နောက်ပြီးနဲ့နဲ့နာသလိုဘဲ ဖါဝေမယ့် သွင်းလိုက်

ထုတ်လိုက် ဆယ်ခါလောက် လုပ်လိုက်တော့ အနာပျောက်
 သွားပြီး ကောင်းလာဝယ်။ သူကခပ်မှန်မှန်ဆောင်လိုက် ရင်း
 နောက်တော့ခပ်သွက်သွက်ဆောင်ပြန်တယ် သူလုပ်ပုံက
 တစ်ပျိုးပဲ။ ကျမချစ်သူကတော့ သူ့လီးအထဲရောက်တာနဲ့ ခပ်
 မြန်မြန်ဆောင်ပြီး မောဟိုက်ပြီးသွားတယ်။ ခုသူကတော့
 မဟုတ်ပါဘူးခပ်သွက်သွက်ဆောင်လိုက်။ ခပ်မှန်မှန်ဆောင်
 လိုက်ဖြင့် စီးစီးဝါးဝါးဆောင်လိုက်နဲ့ ကျမအဖို့အရသာပိုရှိတာ
 ပဲ။ ကျမကော့ပေးမိစဉ်မှာ သူကဖိကပ်ထားတယ် ကြာတော့
 ကျမဟာအသက်ရှူတွေကြပ်လာတယ် တအားကော့ကော့ပေး
 နေမိတယ်ကျမစိတ်က ခပ်မြန်မြန်ဆောင်စေခြင်နေတုံးမှာပဲ
 သူက မြန်မြန်ဆောင်တယ်ပြီးတော့ အားရပါးရဆောင်တယ်
 ဆောင်တယ်။ လိုးတယ်။ ကျမတွန့်လိမ်ပြီး ကျမစောက်
 ဖုတ်ဟာ တဆက်ဆက်တုန်ပြီး သိပ်ကိုကောင်းတဲ့ အချိန်မှာ
 သူဟာအစွမ်းကုန်ဆောင်ရင်း ဖိကပ်ပြစ်လိုက်တယ် ကျမလဲ
 တော့ထိုးပြီးစောက်ဖုတ်ကို ညှစ်ပြစ်လိုက်တော့ ကျမရဲ့ရသာရေ
 တွေဟာ တပြန်းပြန်းပန်းထွက်တာနဲ့ သူ့လီးကလဲအရေတွေ
 ကျမစောက်ဖုတ်အဆုံးသားအိမ်နံရံကို ပန်းလိုက်ပါတော့တယ်။
 သူက ပြစ်ညှစ်လိုက်သလို ကျမကလဲသူ့ကိုပြစ်ညှစ်ပြီးထား
 လိုက်တယ်။ ကျမစိတ်ဆန္ဒဟာခုမှားပြည့်တော့တယ်ရှင်။
 သိပ်ကိုကောင်းတာပါဘဲလား။ အဲဒီလိုကောင်းလွန်းလို့

စောက်ခေါင်းက ပြစ်ညွှန်တားပေမဲ့ သူ့လီးဟာပြောပြီးလျှော
 မတွက်သေးဘဲ မာနေသေးတော့ ကျမရရှိတဲ့အရသာအပြည့်
 ပေါ့ ကျမမှိုန်းပြီးနိမ့်ယူနေမိကယ်.. ရတဲ့အရသာတာ နဲနဲ
 ချင်းအရှိန်ပြေတော့မှ သူ့လီးဟာ နဲနဲချင်းပြောသွားတယ်..
 ဒီတော့မှ လူခြင်းခွာလိုက်ပြီး ကိမ်ကိုပြန်ခဲ့ကြတယ်.. နောက်
 တော့ အခွင့်ရရင် သူ့နဲ့လီးကြတယ် အဲဒီညကတော့မှ မနိုး
 ဘဲအိပ်လို့ကောင်းတာဘဲ နောက်တစ်နေ့ကျောင်းသွားတော့
 ကျမသူ့ကို မရဲတရဲကြည့်မိတယ် သူ့ဟာမနေညက ဘာမှမပြစ်
 ခဲ့သလိုပဲ အိမ်နီးရရတဲ ကျောင်းကဲ့လိုကိစ္စတယ် ညနေကျောင်း
 ပြန်လာတော့ အိမ်မှာအညှိအညာရောက်နေတာကို တွေ့တယ်
 ကျမရဲ့ အခေါ်နဲ့သူ့ယောက်ျား ကျတို့ဆီကို အလည်လာကြ
 တာပေါ့ (၇)နှစ်ရက် တပေါတ်နေကြမယ်ပြောတယ် သူတို့
 လင်မယားက သုံးဆယ်ကျော်တွေဆိုပေမဲ့.. ခပ်မြူးမြူးနေ
 ကြတော့ ဆယ်ကျော်အသက်အတွဲလိုဘဲ ထင်ရတယ် ညနေ
 (၆)နာရီပွဲ သူတို့ရှုပ်ရှင်သွားကြည့်ကြတယ် ကျပစာကျတ်စ
 ရာရှိတာနဲ့ လိုက်မသွားဘူး.. ညမှာ (၉)နာရီထိုးတော့
 အိပ်ချင်တာနဲ့ အိပ်လိုက်တယ်.. ခနက် (၄)နာရီလောက်
 မှာနိုးလာတယ်.. ကျမရင်ထဲမှာ အလိုလိုနေရင်း အလိုခံ
 ချင်တဲ့စိတ်တွေက ပြည့်လျှံလာတယ်. ဒါနဲ့ကျမလဲမုက်နာ
 သစ်ဖို့ ရေကိုင်ဝတ်အလာမှာ ပရိုင်းဘာရဲ့ အိမ်ခန်းကို လှမ်း
 ချောင်းကြည့်လိုက်တော့ သူလုံချည်ကျွတ်နေပြီး သူ့လီးဟာလဲ

အပေါ်ကို ထောင်မတ်နေတာတွေ ရတယ်.. ကျမကို သုံး
လေးခါလောက် လိုဘူးတဲ့လီးကို မြင်တော့ မနေနိုင်တော့ဘူး
ဝေါ ကျမဘေးဘီကိုကြည့်တော့ မျှင်းနေတာနဲ့ ပြုတင်းတံ
ခါးကနေ အသာကျော်ဝင်ခဲ့တယ်.. သူ့အနားကို ခြေသံမ
ကြားတောင်ကပ်သွားတယ်.. သူ့လီးကြီးကို တပြေးပြေးတန်း
ကပ်မြင်ရလေလေ ကျမဆန္ဒတွေဟာ ပြင်းထန်လာလေပါတဲ
အနားကိုရောက်တော့ ကျမရုပ်ပြီး တွေ့နေပါတယ် နောက်ဆုံး
ဖြတ်ချပြီး သူ့လီးကြီးကို ကိုင်ကြည့်လိုက်တယ် သူကတော့
အိပ်လိုက်တာ တုတ်တုတ်မျှမလှုပ်ဘူး ဒါနဲ့ကျမလဲ ရဲရဲပြန်
လီးကြီးကို ပွတ်သတ်ကြည့်မိတယ်.. နောက်သူ့လီးအပေါ်တဲ့
တံကိုခွထိပ်ပြီး သူ့လီးနဲ့ကျမခောက်ဖုတ်အကွဲကြောင်းကို ပွတ်
ကြည့်မိတယ် ကောင်းလိုက်တာရှင်.. လေးငါးခါလောက်
ရွာတိုက်တော့ ကျမရဲ့ စောက်ဖုတ်ကားအရေကြည့်တွေ
ထွက်လာတယ် ကျမပုန်းပြီးဖောက်ခေါင်းဝပွာသူ့လီးထိပ်ကို
တော့ထားပြီး နဲနဲခြမ်းဖိထိုင်ကြည့်တော့ ကွမ်းသီးခေါင်းဟာ
ရွာကနဲ့ မြုပ်ဝင်သွားတယ် နဲနဲပြန်ပြီးကြပြီးတစ်ခါထပ်ပြီး
စောစောကထက် ပိုဖိလိုက်တော့ လီးတဝက်ဝင်သွားတယ်
နဲနဲပြန်ကြည့်လိုက်ဖိချလိုက်နဲ့ အရသာဟာပိုကောင်းတယ်
နောက်တော့သူ့လီးအဆုံးကျမရဲ့ စောက်ဖုတ်ထဲဝင်နေတယ်။
ကျမလည်း ပကမတော့ ပြေးပြေးခြင်းဆောင်နေမိတယ်။
နောက်တော့အားမရဖြစ်သွားပြီး တအားသုံးလေးချက်လောက်

ပီဆောင်လိုက်တာ သူ့နှိုးသွားပြီး ကျမကို ကြောင်ကြည့်နေ
 တယ်. . ကျမလည်းရှက်သွားပြီး ကုတင်ပေါ်ကဆင်းတယ်
 သူကလှမ်းဆွဲထားတယ်။ ကျုပ်အောက်ပိုင်းဟာ ကုတင်အောက်
 ကိုရောက်ပေမဲ့ အပေါ်ပိုင်းက ကုတင်ပေါ်မှာဘဲရှိနေတယ်
 ကျမလဲ ရှက်တာနဲ့ အပေါ်ပိုင်းကိုကုတင်ပေါ်မှာ မှောက်ပြီး
 မျက်နှာကို ကုတင်ကျမ်းပြင်နဲ့တပ်ပြီး လက်နှစ်ခုနဲ့ ဖုံးပွတ်
 ထားတယ် သူကကျမကို အသာကျောအပ်ပေးရင်း ကုတင်
 ပေါ်ကဆင်းတယ်။ သူ့လက်ဟာ ကျောကနေတင်ပါး တင်ပါး
 ကနေ ဖင်အသားဆိုင်ကိုပွတ်ပေးနေတော့ ကျမငြိမ်နေမိတယ်
 သူ့လက်ဟာ ဖင်ကြားကနေ လျှောဆင်းပြီး အကွဲကြောင်း
 အလိုက်လာပြီး ပွတ်ပေးပြန်တယ်။ အနှိန်ကျမလိုဖြစ်နေတဲ့
 ကျမဆန္ဒဟာ ပြန်လည်လာပြီး ဖင်ကိုနဲ့နဲ့ခြင်းတော့ပေးလိုက်
 မိတယ်. . ကျမအဖုတ်ဟာ နောက်ကိုပြူးထွက်သွားတယ်။
 သူကမသိမသာလေး တရင်းကျမင် နောက်နားရပ်လိုက်တယ်။
 သူ့လီးက ကျမဖင်ကို ပွတ်တိုက်သွားတော့ တောင်တနဲ့ ကျမ
 ဆန္ဒတွေတက်သွားတယ်. . သူ့လီးဟာ ခုတော့ကျမအဖုတ်ရဲ့
 အကွဲကြောင်းမှာ ပွတ်ထိုးရင်းက ကျမစောက်စေ့တိုလဲ ကလီ
 နေတယ်. . ကျမပိုပြီးကော့ပေးလိုက်တော့. . သူ့လီးဟာ
 ကျမစောက်ခေါင်းထဲကို ဝင်လာတော့တယ်. . တပြေးပြေး
 ဝင်လာတာနဲ့ အရသာဟာ အိုးတိုးလာတယ်။ အဆုံးထိအောင်

ပိကပ်လိုက်တော့ . . ကျမအသက်ရှူတောင် ကြပ်သွားတယ်။
 နောက်တော့ သူ့လီးပုာ ကျမစောက်ခေါင်းနံရံတွေကို ပွတ်
 တိုက်နေပြီး တိုးဝင်လိုက် ထွက်လိုက်နဲ့ သွက်လာတယ်။ ကျမ
 တစ်ကိုယ်လုံးအကြောတွေ တောင့်တောင့်လာပြီး ကျမအံ့တွေ
 ကြိတ်ဆားမိတယ်။ စောက်ပုတ်ကိုလဲ တအားဖွင့်ကားဖွင့်
 ထားမိတယ်။ တဖြေးဖြေးစောက်ခေါင်းထဲတွင် ပူလာပြီး
 တဆက်ဆက်တုံ့ရမ်းအရသာရဲ့ အထွဋ်အထိပ်မှာ ကျမသုတ်
 ရေတွေ ပန်းထွက်ကုန်တယ် . . သူ့သုတ်ရေတွေလဲ ပန်းထွက်
 ပြီး သားအိမ်နံရံမှာလာထိတယ်။ သူတအားကပ်ထားသလို
 ကျမအစွမ်းကုန်ပြန်တွန်း . . ကော့ထားတယ်။ နှစ်ဦးစလုံး
 မောပန်းပြီး ကုတင်ပေါ်မှာ ကပ်ရပ်ဖြစ်သွားတယ်။ သူ့လီး
 ဟာ ခဏနေကော့ ပြွတ်ကနဲပြုတ်ထွက်သွားတယ်။ ကျမက
 တော့ တပိန်းပိန်းနဲ့ ကျန်နေတဲ့ အရသာကိမိန်းပြီး ခံစားနေ
 မိတယ်။ သူ့မျက်နှာသစ်ပြီး တစ်ခေါက်ပြန်လာတော့မှ ကျမ
 အဲဒီအခန်းထဲကနေ ခပ်သုတ်သုတ်လေးထွက်ခဲ့မိတယ်။ အဲဒီ
 ကစပြီး ကျမနဲ့ ဖရိုက်ဘာနဲ့ နှစ်ယောက်ဟာ အခွင့်သင့်တိုင်း
 သင့်တိုင်းလိုးကြတယ်။ များသောအားဖြင့်ကတော့ ကားထား
 တဲ့ ကားခန်းထဲမှာဘဲပေါ့။။ အဲဒီနေရာက စိတ်ချရတယ်။
 လူကြီးတွေ မသိနိုင်ဘူးပေါ့ . . ကမညနေကျောင်းကပြန်
 လာတယ်ဆိုရင် အိမ်တက်ကို မသွားသေးဘဲ ကားခန်းထဲမှာ

တစ်ချို့လောက် စခန်းသွားပြီးမှ အိမ်ဘက်ကို ကူးသွားတယ်။
 တစ်နေ့တော့ ကျမအမေကန်ယောက် အဝေးကနေ ရောက်လာ
 ပါတယ်။ သူ့ယောက်ျားနဲ့ စိတ်ဆိုးလာတယ်... ဆိုဘဲ
 မနက်ကျကျောင်း လိုက်ဖို့ ညနေကျောင်းလာကြိုပေါ့ ဒါပေမဲ့
 ကျမတို့ကတော့ အလုပ်ပျက်ပါဘူး ဘာလို့လဲဆိုရင် ညနေ
 ကျောင်းကအိမ်ရောက်တာနဲ့ သူ့ကအရင်ကားပေါ်ဆင်းသွား
 ပြီး ညနေစာစားတွက် ချက်ဖို့ပြုတ်ဖို့စဉ်တာကိုး ကျမက
 ကားခန်းထဲ မယောင်မလည်နေခဲ့ပြီး အလုပ်ဖြစ်လိုက်တာပေါ့။

ကျမခင်ပွန်းသည့်မှာ ဟန်ကိုယ်ကောင်းဆန်တဲ့သူ
 တစ်ယောက်တဲ့ပေါ့။ မိဘကပေးစားလို့သာ ယူခဲ့ရတာ မင်္ဂလာ
 ဆောင်တဲ့အချိန်ကတော့ ကျမထိပ်ပျော်မိတာပေါ့... တစ်စိမ်း
 တစ်ရံစာ ယောက်ျားတစ်ယောက်နဲ့ တွေ့ရထိရတဲ့ အရသာက
 တယ်ကောင်းတာကိုးရင် သူ့က ကျမပါးပြင်လေးကို မွေးလိုက်
 ရင်ဘဲ ကျမကျတ်သီးတွေ ထသွားတယ်။ ကျမနှုတ်ခမ်းကို
 စုပ်ယူတယ်ဆိုရင်ဘဲ ကျမရင်ပာဖိုသွားတယ်။ သူ့လက်တာ
 ကျမရင်ပေါ်မှာ ရောက်သာပြီး ဒီးကိုင်တော့ ကျမစိတ်တွေ
 ထလာတယ်။ ကျမရွှေ့လင့်မိတယ် ကျမဘော်လီကိုဖြုတ်ပြီး
 ကိုင်လိမ့်မယ်လို့... သူ့ယေမကိုပဲဘူးရှင် နောက်ပြီး တော့လဲ
 ကြည့်ပါအုံးတော့ ပိုင်ဆုံးပိုင်နင်းနဲ့ ကျမလုံချီကို သူလှန်လိုက်
 တယ်... ကျမလေရွက်လွန်းလို့ ငြိမ်နေလိုက်မိတယ်...။ ထမီ
 ကိုလှန်ပြီးတာနဲ့ ကျမမြေထောက်နစ်ခုကိုကားပြီး သူ့ကျမ

အပေါ်တတ်ပျောက်တယ်။ အဘေးချောင်းမာမာတစ်ခုက ကျမ
အဖုတ်ကို ဟိုနားထိုး ဝဲနားထိုးနဲ့ စကုံးကယ်ရှင် နောက်သူလက်
နဲ့ ကိုင်ကေတယ်။ ကပ်ဝါနဲ့ ကျမအကွဲကြောင်းထဲသူဟာကြီး
လာထောက်ပြီး တိုးဝင်လာတယ်။ ရှက်တဲ့စိတ်တွေကြားက
လီးဆိုတာကြီးထဲလို့ သိလိုက်တယ်။ သူလီးနေပါကလား ဆိုတာ
သိလိုက်ရင်ဘဲ ကျမစိတ်မှာ တစ်မျိုးကြီးဖြစ်သွားပြီး ကျမ
အဖုတ်ကို နဲနဲဟပေးလိုက်တယ်။ နဲနဲဟပေးတာနဲ့ ဖြစ်ကနဲ
သူလီးက တိုးဝင်လာတယ်။ ကောင်းတာနဲ့ နာတာနဲ့ ရောပြွမ်း
ပြီး ခံစားရတယ်။ သူလီးကတော့ ထွက်လိုက်ဝင်လိုက်တိုးလိုက်
လုပ်နေတယ်။ နာတာနဲ့ နဲနဲကားပေးလိုက်တော့ သူလီးက
တဖြစ်ဖြစ်တိုးဝင်လာလိက်တာ ကျမဖြင့် နာလွန်းလို့ ယောင်
ပြီးမြဲပေးလိုက်မှ သက်သာသွားတယ်။ သူကတော့ ဘယ်လို့မှ
မဖြစ်သလို ခပ်မှန်မှန်ဆောင်နေတယ်။ သူလီးဝင်လိုက်ထွက်
လိုက်လုပ်နေတော့... စောက်ခေါင်းပွာပူလာပြီး နာလာတာ
တွေပျောက်သွားရာက ကောင်းလာတယ်။ ကျမလဲ အဲဒီတော့မှ
လိုးတဲ့အရသာလေးကို မှိန်းခံနေမိတယ်။ သူလီးကဝင်လိုက်
ထွက်လိုက်တိုင်းအရသာဟတိုးတိုးလာတယ်။ သူလီးဟာ မှန်
မှန်ဝင်လိုက် နေရာက မြန်လာတော့ မြန်လာလေ ကောင်း
လပါပဲ။ ဝါပေမဲ့ ကြာကြာမပြန်ဘဲ တစ်ချက်နှစ်ချက်ပဲ တအား
ဆောင့်ပြီး သူဟာ ဆက်ခနဲ ဆက်ခနဲဖြစ်သွားပြီး ကျမအပေါ်
တအားဖိကပ်လိုက်တယ်။ ကျမရှေ့မှာ ကောင်းလာမဲ့ဟာကို

မျှောလင့်နေတုန်းပဲ သူလီးက ကျမဟာပတ်ထဲက ခွပ်ကနဲ နှုတ် ပြီး
 ထသွားတော့တယ်။ ကျမတော့မနပ်နဲ့ ကျန်နေခဲ့တာ
 နောက်တစ်ခါပျား ထပ်ပြီးလုပ်မလားပျော်နေပေပဲ့သူဟာ
 ရေခဲခန်းသွားပြီး ရေခဲခန်းပြန်လာတယ်။ နောက်ကျပေးထားမှာ
 တဘက်စောင်းပြီး အိပ်သွားတယ်။ ကျမအိပ်နေတော့ တော်တော်
 နှင့်အိပ်မပျော်ဘူးပေါ့ ဒီလိုနဲ့ ဟိုဘက်လူးလိုက် ဒီဘက်လိမ့်
 လိုက်နဲ့ အိပ်မပျော်ဘူးပေါ့ အိပ်မယ်လို့လဲပြင်ရော သူနီးလာ
 ပြီး မပြောမဆိုဟိုကိုင်ဒီကိုင်နဲ့ လုပ်ပြီး တစ်ခါတက်လီးပြန်
 ပါတယ်။ ကျမဘာတက်နိုင်မှာလဲ ကျမသူမလားပြစ်နေပြီး
 မှတ်လား. . သူပြုသမျှကိုနုရတော့မှာပေါ့။ ဒီတစ်ခါလဲ ဒီလို
 ဘဲသူ့ဆန္ဒပြည့်ရုံတဲ လုပ်သွားတယ်။ ကျမမှာတော့ လမ်းခုလပ်
 မှာ တာကြံနေခဲ့တော့တယ်။ အိမ်ထောင်ကျရင်တော့ ဇိမ်ရှို
 မှာဘဲလို့ ထင်နေတာပဲ ခုတော့ရင်ဘယ်မှာဇိမ် ကျမဆန္ဒမပြည့်
 တော့ စိတ်တိုလာတယ်။ သူ့နဲ့ခဏခဏရန်ပြစ်ရတယ်
 တစ်နေ့တော့ သူတူတစ်ယောက်ကျောင်းတက်ဘို့ ကျမတို့
 ဇိမ်မှာလာနေပါရောလား ဝါနဲ့ စာမေးပွဲခဏခဏကျလို့
 သူမိဘတွေကမနိုင်လို့. . ကျမတို့ဆီ. . ပို့လိုက်တာပေါ့. .
 စာမေးပွဲကျတယ်သာဆိုတယ် ကောင်လေးက လူပွေလေးကို
 ရှင့် သူ့က သွင်ဖာပြင်ကြည့်တော့ အေးသလိုနိုးသလိုနဲ့ ကြိတ်
 ပွေတဲ့. . ဟာလေးတို့ကြည့်လေရောက်တဲ့ နေ့ကဆိုရင် သူ့ဦး

လေးရွှေတံ၊ စကားတစ်ခွန်း၊ ပုမပြောဘူး... သူဦးလေးပြော
သမျှကိုသာ မျက်နှာငယ်လေးဖြင့် နားထောင်ပြီး ခေါင်းလိုက်
ငြိပ်နေတယ်။ တောသူဦးလေးလဲ အပြင်သွားရော ကျမရဲ့
ပီးပိုချောင်ထဲရောက်လာပြီး စကားတွေဖေါင်ဖွဲပြေ ကျမကို
ကူညီလုပ်ကိုင်ပြီး ကျမက နားမှာပွတ်သီးပွတ်သတ်လုပ် ကျမကို
စိုက်စိုက်ကြည့်တယ်လေ။ ကျမကမေးတော့ အန်တီကလုလွန်း
လို့တဲ့ သူပွတ်သီးပွတ်သတ်လုပ်တာနဲ့ မြောက်ပြောတာတွေ
ကျမအဖို့ ရင်ခုံစေပါတယ်။ ဒီလိုနဲ့ နေလာတာ (၇)ရက်
မြောက်တဲ့နေ့မှာပေါ့... သူဦးလေးဟာ ခရီးဝေးထွက်သွား
ရတယ် ညနေ တူတော်မောင်ကျောင်းက အစောတဲပြန်လာ
တယ်ကျမလည်း တရားနိုးရာက ရေခိုးနေတုန်း သူဝင်လာသံ
ကိုကြားလို့ လှည့်ကြည့်လိုက်တယ်။ သူ့ဟာရေလဲလုံချည်ဝတ်
လာပြီး မျက်နှာသုတ်ပဝါကို ပန်းပေါ်တင်ပြီး ဝင်လာတယ်
ကျမကို မြန်မြန်ခိုးဘို့ ပြောတယ်... ကျမလည်းဆပ်ပြာတိုက်
တုန်းပြေးပြေးပေါ့လို့... ပြောတယ်... သူကဒေါ်လေးက
လည်း ဆပ်ပြာတိုက်တာ... ကျောလည်း မတိုက်ဘူးတဲ့
ကျမက... ဟဲ့ လက်ကမဲ့တာဆိုတော့ ကျွန်တော်တိုက်
ပေးမယ်ဆိုပြီး ပြောပြောဆိုဆိုကျမရဲ့ လက်ထဲက ဆပ်ပြာတို
ယူပြီး ကျမကျောကို ဆပ်ပြာတိုက်ပေးတယ်။ ကျွန်မလည်း
ဟယ်ဟဲတွေ မှာရစ်မူးပြီး သူ့ရဲ့ တယုတယပွတ်ပေးနေတာကို

အ- ညှိမ်နေမိတယ်။ ဂုဏ်ကနေကျောပြင်ကိုအသာ ဆပ်ပြာ
နဲ့ - ပွတ်ပေးရင် - ကျွန်မကျောကပ်ခွလုံး - ပွတ်ရတောင်
ထမီရင်ရှားကိုလျှောပြီး နောက်ပိုင်းက နဲ့နဲ့လျှောပေးလိုက်
တယ်။ လျှောပေးလိုက်တော့ - သူ့ဟာကျောနိုးတစ်လျှောက်
တင်ပါးထိလျှောတိုက်ပွတ်ပေးနေတယ်။ ကျွန်မလည်း ဇိမ်ရဲ့နို့
နဲ့ ညှိမ်နေမိတယ်။ သူ့ရဲ့ပွတ်ပေးနေတဲ့ - လက်နှစ်ဖက်ဟာ
ကျောရိုးအထက်ပေါက် ပွတ်နေရာက သေးဘက်ကို နယ်ချဲ့
ပြီး ပွတ်ပေးနေပြန်တယ်။ လက်ပြင်ကနေစောက်ဖင်ဆုံထိ
အထက်အောက် ပွတ်နေရာကနေ မသိသောချိုင်းစောက်
ဘက်ဘေးသားဖင်ကို ရောက်လပ်ရာက ကျွန်မရင်သားတွေ
ကို ပွတ်နေပြန်ပါတယ်။ သူ့ရဲ့ ပွတ်သတ်ပေးမှုတွေဟာ ညှင်
သာလွန်းပြန်တော့ ကျွန်မတွန်းပယ်မပြစ်ဘဲ ညှိမ်ပြီးတော့
ဇိမ်ခံနေမိတော့တယ်။ တစ်ဖက်ကကျမနို့တွေကို တစ်လုံးဆီ
ကို ကူးပြောင်းပြီး ပွတ်ပေးနေတာရယ်။ ကျပဖင်ကြားမှာ
ပူနွေးနွေး - ဟထောင့်ထောင့်သူလီးကြီးက ပြုတ်ထားတာကို
သတိထားမိတယ် ကျမစိတ်တွေ တချိန်ချိန်နဲ့ ဆန္ဒတွေ
တက်လာတယ်။ သူ့လက်တစ်ဖက်က ဗိုက်သားစောက်ဆီ
ပုန်းဆီသွားတော့ မရောက်ဘဲ တစ်ခုခုက ထုပ်ထားသလို ပြစ်ပြီး
ကျမကိုင်ထားတဲ့ ကျပထစ်စဟာ တင်းသွားတယ်။ ဝါနဲ့
ကျမလက်ထဲက ထမီကို လွှတ်ချလိုက်တော့ ကျမဟာ
ကိုယ်တုန်းလုံး ပြစ်သွားတယ်။ သူ့ရဲ့လီးဟာလည်း ခုမှကျမ

ပင်သာနှစ်ခုကြားမှ လုံ့ချည်မခံဘဲ ထိတွေ့ဝင်ရောက်လာ
 တော့တယ်။ ဆီးခုံပေါ်ကလက်ဟာလည်း ရွှေ့လို့ရပြီး ကျမ
 အဖုတ်ကို ပယ်ပယ်နုတ်နုတ်ကိုင်တွယ်နေတော့တယ်။ အဲဒီလို
 လုပ်နေရင်းက သူကမှီလိုက်တော့ ကျွန်မရှေ့ကိုနဲ့နဲ့ကိုင်ပေး
 ရာက ရွှေ့မှာရှိတဲ့မေ့စိတ်ကို လက်ထောက်ပြီး မွှေးလိုက်
 တယ်။ ပင်ကြားထဲရောက်နေတဲ့... သူ့လီးထိပ်ဟာ ကျမနဲ့နဲ့
 တုန်းနေရာမှ ပိုပြီးကုန်းလိုက်တော့ သူ့လီးဟာ စောက်ဖုတ်
 နှုတ်ခမ်းသာနှစ်ခုကြားသို့ တိုးဝင်လာတယ်။ အရည်ကြည်
 တွေရွဲနေတော့သူ့လီးဟာ ရှောက်နဲ့ဝင်လာတယ်။ နောက်ပြန်
 ထွက်လိုက်ပိုတိုးဝင်လိုက်နဲ့... ကျမကတော့ ကောင်းနေတော့
 တယ်။ နောက်ချက်ထိလီးတစ်ချောင်းလုံးဝင်သွားတော့ ကျမ
 အသက်ရှူတွေကြပ်သလို ဖြစ်လာတယ်။

အထဲကအောင့်သလိုဖြစ်သွားတယ်။ ဒါပေမဲ့ ဝင်လိုက်
 ထွက်လိုက်ဆက်လုပ်သွားတော့ အောင့်တာပျက်သွားပြီး
 ကောင်းတာပဲလာတယ်။ အဲဒီလိုလုပ်ရင်းက သူ့လက်တစ်ဖက်
 ကစောက်နေကို ကလိပေးတော့ ကျမဖြင့် ကောင်းလွန်းလို့
 မင်ကိုအစွမ်းကုန်မြှောက်ပြီး တိုးပေးမိတယ်။ သူ့ဟာလေ
 လူဝယ်ပေမဲ့ အလိုးကျမ်းပုံရတယ်။ ကျမအရင်ဘယ်နှစ်
 ယောက်ကိုများ လုပ်ခဲ့ဖူးသလဲမသိဘူး ကြည့်လေရဲ့ သူ့နောက်
 ကနေ ရွေးလီးသလို လိုးနေတာ ကျမစောက်ဖုတ်တစ်ခုလုံး
 ကို အနှံ့အပြားပွတ်တိုက်ထိတွေ့သွားအောင် လုပ်တယ်။ ကျမ

စိတ်ကိုလည်း သိနေသလိုဘဲ . . ကျမစိတ်တွေက တက်လာ
 တာနဲ့သူ့ရဲ့ဆောင်ချက်တွေဟာ မြန်လာတယ်။ တစ်ခါတစ်ခါ
 နားပြီး ဖိကပ်ထားလိုက်ပြန်ပြီး အရှိန်ယူဆောင်လိုက်လုပ်နေ
 တယ်။ ကျမစိတ်ဆန္ဒတွေ အဆုံးအစွန်းထိအောင် ရောက်လာ
 တယ်။ သူ့ဟာ မညှမတာအစွမ်းကုန်ဆောင်လိုးလိုက်တာ
 ကျမကောင်းလွန်းလို့ ညီးသံတွေကောင်ထွက်ပြီး တွန်လိမ်လာ
 တယ် . . သူ့လည်း ကျမနဲ့ မရှေးမနှောင်းမှာပဲ ပြီးသွားတယ်။
 နောက်ရေအတူပြန်ခိုးပြီး . . ထမင်းစားကြတယ်။ ခုလိုဆို
 ဇော့ ကျမဟာအညှလွယ်တဲ့ မိန်းကလေးလိုဘဲ ထင်ကြမှာဘဲ
 ထင်ရင်လည်းထင်နိုင်ပါတယ်။ တိတွေကြတော့ ဘယ်သူ့ရှောင်
 နိုင်ကြမှာလဲ . . ခုရေခိုးခန်းထဲမှာ ဖြစ်ကြတာ . . မထမဆုံး
 အကြိမ်မဟုတ်ပါဘူး . . ဒါသုံးကြိမ်မြောက်ပါ။ ပထမဆုံးအ
 ကြိမ်က ကျမယောက်ျားပထမဆုံးအကြိမ်ခရီးထွက်တဲ့ နေ့ကဘဲ
 ဖြစ်ပါတယ်။ ကျမဟာ ညဆိုရင် တစ်ယောက်ထဲမအိပ်ရဲဘူး
 ပေါ့ . . ငယ်ငယ်ကထည်းက ဆိုပါတော့ . . ယောက်ျားရ
 တော့ . . ယောက်ျားနဲ့အတူအိပ်ရတော့ ကိစ္စမရှိဘူးပေါ့ . .
 ဒါပေမဲ့ ကျမယောက်ျားခရီးသွားတော့ သူ့ရဲ့ကနေကောင်
 လေးတစ်ယောက်ကိုစာနဲ့ . . လွှတ်ပြောတယ် . . ကျမလည်း
 ကျမတို့ ကျမရဲတင်းပြီး ဝါတစ်ယောက်ထဲ အိပ်ကြည့်မယ်
 ပေါ့နော် ပြီးတော့ တစ်ဖက်ခန်းမှာလည်း တူတော်မောင်ရှိ

သားဘဲဆိုပြီး ညလည်းရောက်ရော တိပ်ယာဝင်တော့ ကျမ
 စိတ်တွေချောက်ချားလာတယ်။ တဖက်ခန်းမှာလည်း တူတော်
 ဟောင်က စာကျတ်နေတယ် ကျမလည်း ဝီးပွင့်ထားတယ်ပေါ့
 ဝါနဲ့ကျမလည်းနဲ့နဲ့ရဲလာပြန်တယ် ဝိုးဟာပြုန်းကန်ဆို ရွာလာ
 ပြန်တယ်။ လေကလည်း တိုက်လာတယ်။ ရှုပ်တွေကလည်း
 ပြစ်လိုက်ရော ဝီးတွေညှမ်းသွားတော့ မှောင်သွားတာနဲ့ ကျမ
 လည်းကြောက်စိတ်တွေ ဝင်လာတော့တာပေါ့ မီးကပြန်မလင်း
 လာတော့ ကြောက်စိတ်တွေ ပိုလာတော့ ကျမတို့ကို ကျမ
 အခန်းထဲခေါ်ပြီး ကျမတို့တုတ်ပေါ်မှာဘဲ တိပ်ခိုင်းရတယ်။
 ကုတ်ပေါ်နဲ့ယောက်သားလည်း လှည်းမိရောဝင်းကနဲ့
 လျှပ်စီးကလင်းသွားပြီး ဝိုင်းကနဲ့နားကွဲလုမတက် မိုးချိန်းလိုက်
 တော့ ကျမလန့်ပြီးတူတော်မောင်ကို ကဏားမလွတ်ဘဲ ဖက်
 ထားမိတော့တယ်။ သူကလည်း ကျမခေါင်းကိုတော့ သူ့မျက်
 နှာအောက်မှာ ပွက်ထားတယ်။ အကြောက်ပြေသွားတော့
 ကျမလက်ကိုဖြေလိုက်ပေမဲ့ သူတဖတ်ထားတယ် ချက်ချင်း
 ဆိုသလိုပဲ ပိုမထိတွေ့မှုတွေက ဝင်လာပြီးကျမရင်က တိုး
 ထွက်ပို့ကြိုးစားကြည့်သေးတယ်။ မရဘူး။ ကျမသူ့ကိုမော့
 ကြည့်လိုက်တော့ သူ့နှုတ်ခမ်းဟာ ကျမနှုတ်ခမ်းကို ဝှပ်ယူလိုက်
 တော့ ကျမဆန္ဒတွေ တဖြည်းဖြည်းနဲ့ ပြန်ကြွလာတယ်။ ကျမလဲ
 သူ့လျှာနဲ့ လုံးထွေးပြီး လက်တွေဟာလည်း ကျမနို့ကို ပွတ်တ

စားနေပြန်ပါတယ်။ ကျမနတ်ခမ်းက ပြုတ်ခွာသွားတဲ့ သူ့နတ်
ခမ်းဟာ ကျမရဲ့နို့ကို မှုပ်ယူနေပြန်ပါတော့တယ်။ နောက်
သူ့လက်တစ်ဖက်ကကစေ့စွေ့နှင့် တွန်းမပေါင်ကို ကောက်က
နေပြီး လျှောက်ပွတ်ပွတ်ရမ်းက သူ့ခါးပေါ်ကို ဆွဲတင်လိုက်တော့
ကျမသူ့ကိုခွဲပြီးဖြစ်သွားတယ်။ သူ့အောက်ပိုင်းက တိုးကပ်လိုက်
တော့ သူ့ရဲ့ မာတောင်နေတဲ့ . . လီးထိပ်ဟာ . . ကျမစောက်
ဖုတ်အကွဲကြောင်းဟာ သူ့ရဲ့လီးထိုးဝင်လို့ ကွဲတသွားတယ်။
သူ့လီးထိပ်ရဲ့ ခောက်ရေကို ခွတ်ပေးသလို ဖြစ်နေတော့ ကျမ
စောက်ခေါင်းဟာ ခွလာပြီး အရေလှဲလာတယ်။ သူ့လီးထိပ်
ကလည်း အရေကြည်လေးတွေထွက်လို့ ချောချောမွေ့မွေ့ပဲ
အကွဲကြောင်းတစ်လျှောက်ပွတ်တိုက်နေတယ်။ ကျမနေနိုင်
တော့ဘဲ နေရာလေးရှေ့ပေးလှက်တယ်။ စောက်ခေါင်းထဲကို
သူ့လီးရဲ့ ကွင်းသီးခေါင်းခြုံဝင်လာတယ်။ သူ့ကကျမရဲ့
တင်ပါးကို ဆွဲကပ်ပြီး ယူလိုက်တယ်။ သူ့လီးကတဝက်ထပ်ဝင်
တယ်။ နောက်ထုတ်လိုက် သွင်းလိုက်လုပ်နေရာ ဘေးခြင်း
စောင်းပြီး မျက်နှာခြင်းဆိုင်လီးရတော့ အားရပါးရမဆောင့်
ရဘူးပေါ့။ ဝါနဲ့ ခဲနဲ့ဘဲကောင်းနေတာပေါ့။ သူ့လ်အားမရဘူး
နဲ့တူတယ် . . ကျမကို သူ့ကိုယ်လုံးနဲ့ တွန်းလိုက်တာ ကျမ
ပေါင်နှစ်ခုကြား သူ့ခြေနှစ်ချောင်းကားပြီး လှုပ်ပြန်ပါတယ်။
သူ့လီးဟာ ရှုံ့နေတဲ့ စောက်ခေါင်းထဲကို တရစ်ပြီးတရစ် ဝင်
လိုက်ထွက်လိုက် ခုနကထက်တောင် ပိုကောင်းသွားတယ်။

သူလီးကလည်း ဆောင်လိုက်ရင်အဆုံးထိဝင်လာတယ်။
 ဒီလိုအချက်နှစ်ဆယ်လောက် ဆောင်ရင်းက ရပ်နားလိုက်
 တော့ကျမစိုးရိမ်သွားမိတယ်။ ပါပေမဲ့ - ကိုတော်ချောလေးက
 သူ့ဟာကြီး မနှုတ်သေးဘဲ ကျမပေါင်ကိုဆွဲမပြီး ထောင်လိုက်
 တယ်။ သူ့ဦးနှစ်ဘက်က ထောက်ပြီး ထောင်ထားတဲ့ ကျမ
 ပေါင်ကို ထိမ်းပြီး ပြန်လုပ်ပါတယ်။ ကျမအပုတ်ဟာ ပိုပြုသွား
 ပြီး သူလီးဟာလည်း ပိုပြီးဝင်လာတယ်။ သူ့ဆောင်ချက်ဟာ
 လည်း မိုထိရောက်လာတယ်။ သူ့ဆီးခုံနဲ့ ကျမဆီးခုံဟာ ထပ်မံ
 တယ် ကောင်းလွန်းလို့ ကျမလေပေါင်တွေကားပြီး စောက်ပုတ်
 ကို အစွမ်းကုန်ဖြုတ်ပေးထားလိုက်တယ်။ သူကလည်း မှန်မှန်
 ဆောင်လိုက် အားကုန်ဆောင့်လိုက်နဲ့နေရာက တအားဖိ
 ဆောင်ချက်မြန်မြန်လာတယ်။ ကျမအားမလိုအားမပြေစ်လာ ပြီး
 သူ့ဆောင်လိုက်တိုင်း ဖင်ကိုမြှောက်မြှောက်ပေးလိုက်တယ်။
 စောက်ပုတ်ထဲမှာ တရွရွပြေစ်လာပြီး။ အကြောတွေတင်းလာရာ
 က ဝါတ်လိုက်သလို ဆန့်ဟင်င်င်နှင့် ပြေစ်သွားပြီး လောက
 ကြီးကိုမေ့မော့သွားအောင် ကောင်းသွားတယ် သူလီးကြီးက
 လည်း တဆက်ဆက်နဲ့ သုတ်ရေတွေ ပန်းထွက်ပြီး ကျမကို
 တအားဖက်ပြီး ဖိကပ်လိုက်ပါတော့တယ်။ ကျမလင်ရကတည်း
 က အခုတစ်ခါပဲ လိုးတဲ့အရသာကို ဒစ်ပြည့်ကျပ်ပြည့်ခံစား
 ရတော့တယ်။ ကောင်းလွန်းလို့ ကျမသူ့ကို တအားဖက်ထား
 ပြီး ပိုနီးနေမိတယ်။ သူ့မြှောတော့ ဆောင့်ရလွန်းလို့ထင်ပါရဲ့

မောဟိုက်နေပုံပါပဲ။ ကျမကိုယ်ပေါ်မှာဘဲ မိုန်းနေတယ်နောက်
 မှ ကျမကိုယ်ပေါ်က ရှောဆင်းသွားတယ်။ ကျမဘေးမှာဘဲ
 ပက်လက်ပေးပြီး ပိုန်းနေတယ်။ ဝီးကတော့ ခုထိပလင်းလာ
 သေးဘူးပေါ့ ကျမလည်းသူ့ကို ကွယ်တာမိသွားတယ်။ ဒါနဲ့
 တယုတယလက်နဲ့ ဟိုဒီဒီပွတ်သပ်ခမ်းရင်းက... သူ့ပါးပြင်လေး
 ကိုလည်း မွှေးလိုက်တယ်။ သူ့ကကျမကျောကို ဖက်ထားတယ်။
 ကျမအရံစွန့်ပြီး သူ့နှုတ်ခမ်းကို အသာဝှပ်ကြည့်မိတယ်။ ကိုယ်
 က အနမ်းခံရတာက အရသာ တစ်မျိုးခု ကိုယ်ကနမ်းကြည့်
 တော့အရသာတစ်မျိုး ဖြစ်နေပြန်တယ်။ ကျမသူ့နှုတ်ခမ်းကို
 စုပ်နေရာကနေ သူ့ပါးစပ်ထဲ လျှာတိုးထဲပစ်လိုက်ပြီး သူ့လျှာ
 နဲ့ လုံးတွေပွတ်ကြည့်တယ်။ ကိုယ်ကွင်းမှာ တဖျဉ်းဖျဉ်းနဲ့ ဆန္ဒ
 တွေ ပြန်ကက်လာတယ်။ သူ့လက်က ကျမကျောပြင်ကို အသာ
 ပွတ်ပေးနေရာက လက်တစ်ဖက်က... ကျမရဲ့ လက်တဘက်
 ကို လာကိုင်ပြီး အောက်ပိုင်းတစ်နေရာကို ပိုလိုက်တယ်။ ခပ်
 ပျော့ပျော့ အချောင်းလေးတစ်ခု ကျမလက်နဲ့ ထုပ်မိတယ်။
 ကျမနဲ့နဲ့ တွန့်သွားတယ်... လီးဆိုတာ ဒါကိုး။ အိမ်ထောင်
 ကျခဲပေမဲ့ ကျမယောက်ျားရဲ့လီးကို တိုင်ဘို့နေနေသာသာ
 ကျကျနနတောင် မမြင်ရဲဘူးခုတော့ ကျမလက်ဝါးအောက်
 မှာ ရောက်နေပြီ ကျမကို ကောင်းစေတဲ့တာတော့ ကျမတိုင်
 တွယ်ကြည့်ချင်တယ်ပေါ့... ဒါနဲ့ ခပ်ပြေးပြေး လက်ထဲမှာ

ကိုင်စမ်းကြည့်တယ်။ ခပ်ပြောပြော အသားချောင်းဘဲ အရေ
 နွဲအပေါ်က ဖုံးထားသလို. . ဖြစ်နေပါလား ကျမအထက်
 အောက် ပွတ်သတ်လိုက်တော့ ပြောနေရာက တောလုံးလေ
 ပွတ်လိုက်သလို နဲနဲ ပတ်လာတယ်. . ဟာလည်းဟာလာတယ်။
 အသားအချောင်းလိုက်ဆတ်ပြီး အထက်အောက် ရှော့တိုက်
 ပေးတာ ခပ်မြန်မြန်လုပ်ခဏ သူ့အချောင်းက ပိုပြီးမာလာ
 တယ်။ ကျမစိတ်တွေထဲပိုပြီး ထလာတယ်။ သူ့ဟာ ကျမက
 မြန်မြန်လုပ်ပေးတော့ အတော်ကိုလူးလွန်နေပေမဲ့ ကျမလက်
 ညောင်းတာနဲ့ ကျမလက်ပြန်ပြီး ရွတ်သိမ်းလိုက်တယ်။ ဒီတော့
 သူလက်က ကျမအပူတ်ကို လာနှိုက်ပြန်လို့ ကျမလက်ထိပ်ပြီး
 တရွေ့ရွေ့ ကက်လာတဲ့ ဆန္ဒကို မှိန်းနေလိုက်တယ်။ ကျမ
 ခြေညောင်းတာနဲ့. . ကွေးထောင်ထားတဲ့ ညာခြေကကွေး
 အောက်ကို သူ့ခြေတစ်ချောင်း တိုးဝင်လာလို့ ကျမအသာ
 မပေးလိုက်တယ်။ ကျမခြေထောက်ကို သူ့အပေါ် ဆွဲတင်ထားပြီး
 ကျမနားတိုးကပ်လိုက်တော့ ကျမက သူ့ဘက်ကို ကျောပေး
 စောင်းလိုက်တယ်။ ကျမဖပ်အောက်ပိုင်းဆီကို သူ့အောက်ပိုင်း
 တိုးဝင်လာသည်။ သူက စောင်းကပ်လာပြီး ကျမဘယ်ခြေပေါ်
 ကို သူ့ညာခြေကျော်ဝင်လိုက်တော့ တောင်နေတဲ့ လီးဟာ
 ဖပ်အောက်ပိုင်းကနေ ကျမစောက်ဖုတ်နားကပ်လာတယ်။
 ကျမတယ်ခြေကိုကွေးပြီး စောင်းပေးလိုက်တဲ့အခါ သူက တိုး

ကပ်လိုက်တော့ သူလီးဟာ ကျမစောက်ခေါင်းဝကို တိုးဝင်
လာတယ်။ ကျမနို့ကို နောက်ကနေပွက်ချေရင်း သူလီးကို တစ်
ရစ်ခြင်း သွင်းတယ်။ ဒီတစ်ခါဝင်ပုံက ဆန်းဆိုတော့ တစ်မျိုး
ကောင်းနေပြန်တယ်။ ကျမခုမှ သတိထားမိတယ် လိုးတာ
မမှန်နာချင်းဆိုင်လို့မှ မဟုတ်ဘဲ နောက်ကနေလဲလို့လို့ရတယ်။
ကျမဖပ်ကို ကော့ကော့ပေးလိုက်တော့ စွပ်ကနဲ့ အဆုံးထိဝင်
သွားပါရောလား။ ဒါကလဲ သက်သက်သာသာနဲ့ တောင်းသ
ကိုး . . အင်းခုမှ သတိရတော့တယ် . . ကျမတို့ ကထိန်ခင်း
သွားကြတဲ့က ဇရပ်ပေါ်မှာ စုံတွဲတစ်ချို့ဟာ မိနည်းနဲ့ အလုပ်
ပြစ်ကြတာကိုး . . စောင်ထူထူမြွေမိန်းကလေးကယောကျ်ားပက်
ဖပ်ပေးတိပ် အေးတယ် . . ချမ်းတယ်ဆိုပြီး ဖပ်က ယောကျ်ား
ပေါင်ချန်အက်ကိုတိုးပြီး အသာသွင်းနောက်ပြီးမှ စောင်မြစ်
သလိုအညောင်းဆန်သလိုနဲ့ ဆွဲလှုပ်စီလှုပ်နဲ့ အသွင်းအထုတ်
လုပ်ကြပေါ့ အင်းခုမှ လက်တွေ့ကြုံမှ ဖမ်းတို့တစ်တွေက
လူထဲမှာ မသိအောင်လိုးကြတာကိုးလို့ . . ကျမလိုမသိဘဲ
လူတွေကတော့ ဘယ်ရိပ်မိပါမလဲ . . သူတို့ကတော့ ဇိမ်ကျ
လို့ . . တစ်ချို့များ လေလေးစေးလို့က်တာ စေးလို့က်တာ
တုန်များနေကြသေး အဲဒါပြီးခါနီး . . သုတ်ရိုက်တာကိုး အင်း
ကောင်းကြပါ ကောင်းကြပါ သူတို့ကောင်းနည်းကခုမှ ကျမ
ကောင်းရတော့မယ် . . ကျမဖပ်နောက်က ဖပ်သားချိတ်ဝင်သွား
အောင် ဖိတဲ့ဖိထဲပြီး ဆောင်ပေးကော့ကောင်းလိုက်တာရှုပ်

အဲဒီလို ဖိရာတွန်းရာက ကျမကွေးထားတဲ့ ခြေကတုတ်ခါတော့
စန့်သွားပြီး ကျမမှောက်ရက်ဖြစ်သွားတယ်. . သူကလဲ ကပ်
ညောင်ရင်းက ကျမကပေါ်မှာဘဲ ထပ်ရက်ဝါလာတယ်။

ခါပေမဲ့ သူ့လီးက ဖစ်လောက်ဘဲ ဝင်တော့တယ်။
ကျမဖင်ကို နဲနဲမြှောက်ပေမဲ့ သူ့လီးက ကုန်မဝင်ဘူး နဲနဲလဲ
ညောင်းလာတယ်။ သူ့လဲအားမရတာနဲ့ ကျမတို့ယ်ပေါ်ထထိုင်
တယ်။ ကျမလဲစူးလားယူပြီး ထမလို့ ဖင်ကိုမြှောက်လိုက်တယ်
ကျမလေးဖက်ကုန်းရက်ဖြစ်နေတုန်း သူက အသင့်စူးထောက်
နေရာက ကျမအပုတ်နဲ့ သူ့လီးနဲ့ တေ့လိုက်တယ်။ ကျမဒီအ
တိုင်းညှိစ်နေလိုက်တော့ ကျမကွဲကြောင်းထဲ သူ့လီးက တိုးဝင်
လာတယ်။ ဟော ခွေးတွေလိုလဲ လိုးလို့ရပြန်တယ် ကျမအတို့
တစ်ခုတိုးလာပြန်ပြီပေါ့ သူ့လီးက တိုးဝင်လာပေါ့ သူ့လီးကို
စောက်စေ့နဲတိုက်ပြီး အဆုံးထိဝင်သွားတယ်။ သားတိမ်တောင်
စုတ်ကနဲ့ ထောက်သေးတယ် ကျမကအောင်သွားလို့ တုန်ကနဲ့
ဖြစ်သွားတယ် သူ့တဝက်အသာနုတ်လိုက်ပြီး ပြေးပြေးသွင်း
ပြေးပြေးထုတ်လုပ်ပေးတယ်။

ဒီတော့လဲ ကောင်းလာပြန်တယ်။ ကျမလဲ ရှေ့ကိုယ်
ပိုင်းကို ဓမ္မယာပေါ်မှာ ကပ်ထားလိုက်တော့ ဖင်ဘူးတောင်
ထောင်သလို ဖြစ်နေတယ် သူ့ကလီးကို ထိုးသွင်းတဲ့ အချိန်မှာ
ကျမက နောက်ကိုကွန်းပေးတယ်. . ကျမစောက်ခေါင်းနံရံ
အသားနုလေးတွေဟာ သူ့လီးကန်ကို ကုတ်ဆွဲနေတယ်. .။

ကောင်းလားလေ အသားဆိုင်တွေက ပီဆုပ်လေ... နောက်
ဆုံးသူတစ်ကားပီဆောင်တော့... ကျမတောင်မနေနိုင်တော့
ဘဲသုတ်ရေတွေပန်းထုတ်ပြီး လောကကြီးကို ပေ့သွားတော့
တယ်... ကျမ သတိယတော့ ကျမပျောက်ရက်စာပေါ်ပွာ
သူကလွဲမှောက်ရက်ပီပြီး ထပ်ပီကာ ဝိန်းနေတာတွေရတော့
တယ်။ သူကျမစာပေါ်က ဖယ်ပေးတော့ ကျမမောမောနဲ့
တပက်စောင်းပြီးတရေးအိပ်ပျော်သွားတယ်။ ကျမနိုးလာတော့
မနက်လင်းအားကြီးပေါ့ ကုန်ခန်းသွားတဲ့ အားတင်တွေမြန်
မြေ့လာပြန်တော့လည်း မနေ့ညကဟာ သတိရတယ်။ အိမ်
မက်များလားလို့ ဇဝေဝါအစတော့ တင်ပေမဲ့ ကိုယ်တုန်းလုံး
ဖြစ်နေတဲ့ ကျမရယ်ကျမကေးမှာ တုန်းလုံးအိပ်နေတဲ့ ကျမတူ
ကိုမြင်ကော့မှ ကကယ်ပါလားလို့ သိရတယ်။ ဒီတော့လည်း
ကျမကျေနပ်မိတယ်။ ကျမခုတော့ နံနက်အလင်းရောင်
အောက်မှာ ယောကျ်ားတစ်ယောက်နဲ့ ကိုယ်လုံးတီးကိုမြင်နေရ
တယ်။ မနေ့ညက လောကကြီးမော့အောင်ကောင်းအောင်
လုပ်ပေးတာ သူပါလားနောက်ပြီး ကျမဆန္ဒအပြည့်အဝကို
ပေးစွမ်းနိုင်တာဟိုဟာကြီး ပါလားလို့ မျက်ဝါးထင်ထင်မြင်
တွေ့ရတော့ကျမစိတ်တွေပဗ္ဗိမ္မပြန်ဖြစ် လာပြန်တယ်။ ဒီတုန်း
မှာ သူလူးလွန်တာမြင်တော့ ကျမပေါင်ကိုကားထားပြီး မျက်
စေ့မှိတ်ပြီးအိပ်ပျော်နေယောင်ပြုလိုက်တယ်။ သူကထထိုင်သံ

ကြားရပြီး ကျမခြေရင်းပိုင်းကို သွားတာသိရတယ်။ ကျွန်မ
 ပေါင်ကို ခွဲထိုင်တဲ့ပုံစံမျိုးဘဲ ဟော့သူလီးကို ကျွန်မ ကွဲဟာနေတဲ့
 အဖုတ်နှုတ်ခမ်းမှာရှာတိုက်နေတယ်။ နဂိုကပူရွှေနေတော့
 အဲဒါကြည့်ဟာ စိတ်လာတယ်။ အဲဒီလို အထက်တောက်ပွတ်
 နေရာက အပေါက်ဝမှာကျပြီး သွင်းလိုက်ထုတ်လိုက်လုပ်နေ
 ရာက ဖန်တပြေးပြေးဝင်လာတယ်။ နောက်သွင်းလိုက်ထုတ်
 လိုက်လီးတဝက်ဝင်လာတယ်။ ကျွန်မအဖုတ်ကကောင်းနေ
 တော့သူလီးဝင်ဘို့အရေတွေက တစ်ခွံခွံပေးနေတယ် နံရံကို
 သူ့အသားနုတွေက တိုးဝင်ပွတ်တိုက်လိုက်ကောင်းလိုက် အရေ
 က စိမ့်လိုက်ဟော ခုဖိုလီးတစ်ချောင်းလုံးဝင်သွားပြီး သွင်း
 လိုက်ထုတ်လိုက်လုပ်နေရာကရပ်ပြစ်လိုက်တယ်။ နောက် သူလီး
 ကြီးကိုနှုတ်ပြစ်လိုက်ပြန်ပြီး ပြီးများသွားလို့လားဟုတ်မယ်
 မထင်ပါဘူး... ကျွန်မဆက်ဆောင်နေတယ်... ခြေနှစ်ချောင်း
 ကျွန်မ ခြေနှစ်ချောင်းကြားမှာ ထားပြီး ဝမ်းလျှားမောက်ရင်း
 သူလီးကိုပြန်သွင်းတယ်ထင်ပါရဲ့... သူလီး ကျွန်မအဖုတ်နှုတ်
 ခမ်းကို မထိတထိ ပြစ်နေတယ် လီးထိပ်ဟာ အကွဲကြောင်း
 နဲ့တဲ့တော့မှ ထိုးထဲတယ် အခေါင်းထဲမဝင်ဘဲအကွဲကြောင်း
 တစ်လျှောက်ချော်သွားတယ်။ အထက်ဖက်ပြန်တိုးလာပြီးမှ
 အခေါင်းဝထဲထိုးဝင်လာတယ်။ တရွေ့ရွေ့ဝင်ရင်းက သူ့ခမ်းခုံ
 ဟာကျွန်မစောက်ခုံပေါ်လာထပ်မိတယ်။ ငါးချက်လောက် ဝင်

လိုက်ထွက်လိုက်လုပ်ပြီးမှ ကပ်ကိုယ်လုံးကျွန်မအပေါ်မှာ ပိထား
ကယ်... ကျွန်မနားနားကပ်ပြီးကော့။

ကောင်းရဲ့လား...။

အင်း

ကျွန်မအိပ်ချင်ယောင်ဆောင်တာ သူသိသကိုး
ပိုကောင်းချင်ရင် ကျွန်မနဲ့ခါးကို ဖော်လေးခြေနှစ်
ချောင်းနဲ့ သိုင်းချိတ်လိုက်

ဒီလိုလား...

အင်း

ကဲမကောင်းဘူးလား...

အင်း

ကောင်းတယ်လို့ပြောပါ

ညတုနီးကရော

ကောင်းတယ်

အမြဲကောင်းစောင် လုပ်ပေးပယ်နော်...

တော်နေကြ

တော်မနေပါနဲ့၊ အမြဲပါဆိုကဲကဲ

အမေ့ အမေ့

နာသလား

ဟင့်အင်း

ဒါဖြင့် ဘာလို့အော်လည်း

ကောင်းလို့

ဒီလိုလား ကံကံ

ကမေ့ ကမေ့ ကောင်းကောင်းကောင်းကောင်း ဆောင်ဆောင်
နာနာဆောင်

အင့်.. အင့်.. အင့်.. အင်း.. အင်းအင်းအင်း

ပြီးတော့မယ်.. နာ နာ အိ အဲ မြန်မြန်အင်း အား

ကောင်းကောင်း အမလေးသိပ်ကောင်း သိပ်ကောင်း

တအား.. အား ဖိ ဖိ ကပ် ထားထား

အား အား အင်း

နောက်ရပ်တွေမှာတော့ သူနဲ့ ကျွန်မနဲ့ဟာ မကြာခဏ
ကျွန်မယောက်ျားလစ်ပျင်း လုပ်ကြတယ်ပေါ့ တစ်ခါတစ်လေ
ထိုင်ရက် စုံတွဲလိုဘဲပေါ့ နေရာလည်း စံလို့ပေါ့ လစ်ရစ် လစ်
တဲ့နေရာမှာ ဖြစ်လိုက်ကြာဘဲ ရေခိုးခန်းဖီးဖိုအိမ်သာထဲပါ
ပကျန်ပါတဲ့အဲလုပ်တာ ပျားတော့လည်း တစ်နေ့တော့ ကျွန်
မလင်ကရိပ်ပိသွားရာက ကျွန်မကိုစောင်းပါးရိပ်ခြေ ပြေပါရော
ကျွန်မကလည်း မဟုတ်သလိုငြင်းပေါ့ နောက်သူတူတော်မောင်
ကို သူမိဘအိ ပြန်ပို့တော့ ကျွန်မနဲ့ စကားများကြတော့တာ
ပါပဲ ကျွန်မလည်း ကျွန်မသိကွာကို ထိုခိုက်တယ်ဆိုပြီး မိဘအိ
ကို ထွက်လာခဲ့တာပေါ့.. ခုသူနဲ့ မတွေ့ရတာကြာပြီမို့ ကျွန်မ
အပို့တော့ နဲ့နဲ့နဲ့ပေါ့ စိတ်ပြေလက်ပျောက်ဆိုပြီးသလို အမေ
တို့အိမ်ရောက်ပြီး ပျင်းပျင်းရှိတာနဲ့ မြို့ထဲက ရုပ်ရှင်ရုံမှာ သွား

ကြည့်ဖို့ ကျွန်မတစ်ယောက်ထဲ ထွက်ခဲ့ပါတယ်။

အမေတို့ဆီရောက်ပြီး တစ်ညနေခင်းမှာပေါ့ . .

ဘာများလည်း ဆိုပြီး ဝီးရောင်ထွက်နေတဲ့ သံပေါက်
ကလေးကနေ အတွင်းထဲချောင်းကြည့်လိုက်တယ် ကျမအံ့အား
သင့်သွားမိတယ်။ ညီနေကမှ တွေ့ပြီး ခုတော့ ကြည့်ခမ်း နှစ်
ယောက်စလုံး ကိုယ်တုံးလုံးနဲ့ပဲ ခတ်တက်ဖက်နမ်းပြီး တစ်ဦးနဲ့
တစ်ဦးပွတ်သတ်နေကြတယ်။ ကျမအောက်ပိုင်းဆီကိုကြည့်
မိတယ်အမယ် ပူးလိုက်ကပ်လိုက်နဲ့ ညောင့်နေကြတာကိုး ဒီ
လီးက စောက်ဖုတ်ထဲအချက်ကျကျောင်လိုက်ထွက်လိုက်နဲ့ ဟော
ခုဆို မြန်လာပြီး ဟောတအားဖက်ပြီး မောနေကြတယ်။
ဟောနှစ်ဦးသား ခွာလိုက်ကြတယ်။ လီးကပြွတ်ကနဲ့ ပြုတ်ထွက်
ပြီး ပျော့နေပြီဘဲ နှစ်ဦးသား ကယုတယနမ်းရင်းက ကျမတူ
မက အဝတ်အစားတွေ မြန်ဝတ်ပြီး အပြင်ကိုထွက်လာတော့
ကျမမှောင်ရိပ်မှာခိုနေလိုက်တယ်။ သူ့အခန်းထက်ကို သုတ်သီး
သုတ်ပြာထွက်သွားလို့ ကျမကိုမမြင်ဘူး ကျမညီမလည်း မရှိရော
ကျမလည်း ရေခန်းခန်းထဲဝင်လိုက်တယ်။

မောင်လေး မင်းဘယ်နယ်လုပ်လိုက်တာလဲ . . ။

ခင်ဗျာ

ခုမှ ခင်ဗျာမနေပါနဲ့ ညနေကမှ တွေ့ကြတယ် ခုတော့
တင်းငါ မပြောလိုက်မြင်ဘူး . .

ခေါ်လေးကလည်း ခေါ်သမျှည်းဘဲ ခေါ်လေးညီမနဲ့က
 နီးစားဖြစ်နေတာကြောင့် ခေါ်လေးတို့မင်္ဂလာဆောင်ကထဲက။
 ကျပတွေသွားသည် အဲဒီအချိန်မှာ သူကကျပအနား
 ကပ်လာပြီး ကျပကို တယုတယကိုင်တွယ်ပွတ်သတ်ပေးနေပါ
 တယ်။ . . ခုနက မြင်ရတဲ့အရှိန်တွေကြောင့် ကျမစိတ်တွေ
 နှိုးနှိုးဖြစ်နေတော့ ကျမငြိမ်နေပါတယ်။ ကျမငြိမ်နေတော့ သူက
 လာပြီး ကျမအဝတ်တွေကို ချွတ်တယ်ပေါ့။ . . ကျမလည်း
 ကိုယ်လုံးတီးဖြစ်သွားတော့ သူ့ကိုယ်လုံးတီးနဲ့ ပူးကပ်လိုက်တယ်
 အသားခြင်း ဖိကပ်လိုက်တော့ ရမက်တွေတာ ပိုလာတယ်။
 ကျမသူ့တာကို ကိုင်မိတယ်။ ရေခေးထားတော့ ခေးစက်စက်
 ပျော့ပြောင်းနေတယ် ခုနစ်ကမက်ကပ်လုပ်တာတော့ အားပျော့
 နေတယ်နဲ့ တူကယ်။

တော်တော်နဲ့ မမာလာဘူး။ . . ဒါနဲ့ ကျမလည်း ဆုပ်
 ကိုင်ပြီး လျော့တိုက်ပေးလိုက်တယ်။ နဲ့နဲ့မာလာတယ်။ ကျမ
 လည်းမနေနိုင်တာနဲ့။ . . အောက်တိုလျော့ပြီး ထိုင်လိုက်ပြီး
 သူ့ပဲကို ကျမနို့နှစ်လုံးကြားမှထားပြီး နို့သားနဲ့ ပွတ်ပေးတယ်
 ဒါမှလည်း မမာချင်သေးဘူး အဲဒီလို လုပ်ရလေ ကျမစိတ်တွေ
 က ပျင်းထန်လာလေဘဲ စိတ်ကပြင်းထန်လာတော့ အနီးကပ်
 အားဝါဒ်တရ မြင်ချင်တာနဲ့ အောက်မှာ ဗူးတုတ်ထိုင်ပြီး ကျမ
 မျက်နှာနားကပ်ပြီး ကျမပွတ်ချေပေးတယ်။ ဒီတော့လည်း

အန္တရမ္မက်တွေက ပိုပြင်းထန်လာတယ်။ သူ့လီးကို ကျမပါးပြင်
 မှာ ယိုင်ကြည့်တယ်။ ဒီကော့ သူ့က ကျမနောက်စေ့ကို သူ
 လက်နဲ့ ထိမ်းကိုင်ပြီး သူ့လီးနဲ့ ကျမပါးစပ်နဲ့ ကော့ပေးတယ်။
 ရမက်ဆန္ဒက ပြင်းတော့ ကျမတားဆီးမိဘူး ကျမနှုတ်ခမ်းနဲ့
 သူ့မပျော့တပျော့ မမာ့တမာ့ လီးလာထိတယ်။ ကျမမနေနိုင်
 ဘဲလျှာနဲ့ လျှက်လိက်တော့ ထောင့်ပြီး ထလာတယ်။ ကျွန်မ
 သူ့လီးဝတ်ကို နှုတ်ခမ်းနှစ်ကြားမှာ ဝုံလိက်တော့ သူ့လီးဟာ
 တချိန်ချိန်နဲ့ မာလာတော့တယ်။ သူ့က ရှေ့တိုးနောက်ဝင်လိက်
 တော့ . . ကျွန်မပါးစပ်ကို လီးသလို ဖြစ်နေတာပေါ့ . . ကျွန်
 မလည်း လျှာနဲ့ ဝင်လာတဲ့ လီးကို ရစ်ပတ်စုပ်လိက်တော့
 သူ့တွန့်လိမ်နေတယ်။ နောက် ကျွန်မကို ထားလိုက်တယ်။
 ပြီးတော့ အနီးမှာရှိနေတဲ့ ခွေးခြေကို ယူပြီး ကျွန်မကို ရေချိုးခန်း
 နံရံအနားမှာ ထိုင်ခိုင်းတယ်။ ကျွန်မခပ်မိုထိုင်လိက်တော့ ကျွန်
 ပရဲ့ နှုတ်ခမ်းကို နမ်းတယ်နောက် နို့ကိုစုပ်ပေးတယ်။ နောက်
 တော့ သူ့ဟာတောက်ကို တရွေ့ရွေ့ဆင်းပြီးနော့တယ်။ ဗိုက်
 သားလေးတွေနှုတ်ခမ်းနဲ့ ပွတ်လိက်လျှာနဲ့ ပွတ်လိက် ကျွန်မ
 တော့ ပိုန်းပြီး ဖိပ်ရိုရိုနဲ့ ခဲနေမိတယ်။ ကျွန်မဆီးစပ်ကို သူ့နမ်း
 တော့ ကျွန်မတားပါသေးတယ်။ ဒါပေမဲ့ သူ့က ဇွတ်နမ်းတော့
 ကျွန်မ လက်လျှော့လိက် ရပါတော့တယ်။

နောက်တော့ သူ့မျက်နှာဟာ ကျွန်မပေါင်ကြားမှာ

ရောက်နေပြီး သူ့လျှာဟာ ကျမအဖုတ်ရဲ့အကွဲကြောင်းတစ်
 လျှောက်လျက်နေပြီး စောက်စေးလေးကို လျှာထိတ်နဲ့ ထိုးကလိ
 တော့ ကျွန်မကွန်လိမ်နေရပါတော့တယ်။ လီးနဲ့ ထိုးပြီး လိုးတာ
 ကလည်း အရသာရှိတာပါတဲ့ လျှာနဲ့ စောက်ဖုတ်တစ်ခုလုံး
 လျက်လိုက်ထိုးလိုက် လုပ်နေပြန်တော့လည်း အရသာတစ်မျိုး
 ပါတဲ့ အဲဒီလိုလုပ်နေရတာ သူ့ရပ်လိုက်ပြီး မတ်တတ်ထလိုက်
 တယ်နောက် ကိစ္စတန်းပေါ်ကလုံချည်ယူပြီး ခင်းလိုက်တယ်။
 ကျွန်မကို ပက်လက်အိပ်စေသည်။ ကျွန်မပက်လက်အိပ်တော့
 ကျမမျက်နှာပေါ် သူ့ပေါင်ကခွပြီး သူ့ခေါင်းက ကျွန်မပေါင်
 ကြားထဲနေရာယူလိုက်တယ်။ နောက် ကျွန်မအဖုတ်ကို လျက်
 ပေးပြီး စုပ်လိုက်တယ် သူ့လျှာက ဒေလကြမ်းကျွန်မအကွဲကြောင်း
 ကို ပွတ်ချေပေးလိုက်တော့ ကျွန်မလည်း သူ့လီးကို တအားကုန်း
 စုပ်ယူပြီးလျှာနဲ့ ကလိပေးလိုက်တယ်။ ကျွန်မပေါင်နှစ်ချမ်းကို
 တအားဖြုတ်ပေးလိုက်တော့ သူ့လျှာက ပွတ်အားစုပ်အားကောင်း
 လာတယ် ကျွန်မဆန္ဒတွေလည်း တဟုန်ထိုးတက်လာပြီး
 အကြောတွေတစ်တစ်ဖြစ်လာပြီး နောက်ဆုံးအရေတွေ ပန်း
 ထုတ်ပြီး တအီးအီးနဲ့ အသံတွေထွက်ပြီပြီးသွားတော့တယ်။

ကျွန်မခိပ်ခိပ်တော့ သူ့ဆန္ဒကို အပြည့်အဝမရတော့
 သူကမပြီးဘဲ တန်းလန်းဖြစ်နေတယ်ပေါ့ ဒါနဲ့ ကျမလည်း သူ့ရဲ့
 လီးကိုပြန်ပြီး တအားစုပ်ပေးတော့ သူက အထက်အောက်

ညောင်လံတယ်။ ကျွန်မလည်း ကျွန်မနှုတ်ခမ်းကို တတားရ
 ပြီး သူ့လီးကို ဖိပေးလိုက်တယ် လျှာနဲ့ ခစ်ကို လျှက်လိုက်နဲ့
 လုပ်ရာက သူ့လည်း အဆောင်ပြန်လာပြီး တငှင်းငှင်းနဲ့ သူတ်
 ရေတွေ ကျွန်ပပါးစပ်ထဲကို ပန်းထုတ်လိုက်တယ်။ အဟေပြေ
 ပြီးမှ ရေဆေးပြီး ကိုယ်အခန်းကို ပြန်ထိပ်ကြတယ်။ နောက်နေ့
 ကြတော့ ကျောင်းပို့ပြီး အပြန်ထိမ်မှာ တူတော်မောင်တွေ
 တော့တစ်ခါ လုပ်ကြပြန်တယ်။

ကျွန်မလည်း တူတော်မောင်ကို မေးခမ်းကြည့်တယ်။

ဝယ်ဝယ်ရွယ်ရွယ်နဲ့ ဒီပညာတွေ ဘယ်ကတက်လာတာ
 လည်းလို့ ဒီတော့ သူကပြန်ပြောတယ် ကျွန်တော့ အမေဟာ
 ကျွန်တော် ဆယ်နှစ်သားလောက်မှာ ဆုံးသွားတယ်။ ကျွန်တော်
 အမေဆုံးကာမကြာသေးဘူး... အမေဟာ နောက်ထိမ်ထောင်
 ပြုတယ် ကျွန်တော့မိထွေးက သုံးဆယ်ကျော်ပေါ့ သူကလည်း
 မှဆိုးမဘဲ ခလေးမရှိဘူး... ရခါတော့ ကျွန်တော်ကို မိထွေး
 ကတယ်ပြီး အလေးမပေးပါဘူး... နောက် တစ်လနှစ်လ
 လောက်ကြာမှ ကျွန်တော့ကို အရေးပေးလာတယ်။ အခက
 တော့ ကျွန်တော်ကိုတော့ အဖေနဲ့ရပြီး နှစ်လလောက်ကြာ
 တော့ အဖေကလဲ အမြဲလိုဘဲ မူးနေတယ် မိုးမလင်းသောက်
 တယ်... ဒီတော့ ကျွန်တော့ မိထွေးဟာလည်း ကျွန်တော့
 အနားမှာဘဲ တပူးတွဲတွဲကပ်နေတော့ တာဘဲ တစ်ခါတော့

ကျွန်တော့ပေါင်ရင်းမှာ မွေးကျွတ်နာပေါက်ပါလေရော ကျွန်
 တောလည်း ဆေးမထည့်ဘဲ စာမူမဲ့နေတော့ အနာရင်းတော့
 အပျားဝင်လာတော့ ကျွန်တော့ပိထွေးက သိသွားပြီး ဆေးတိုက်
 အနာကို ညှစ်တို့လုပ်တယ်။ အစကျွန်တော် ငြင်းပါသေးတယ်။
 အဖေက မူးမူးနဲ့ဆူတော့ ကျွန်တော်ငြိမ်နေလိုက်တယ်။ အနာ
 ညှစ်ပြီးတော့ ဖန်ရေနှင့်ဆေးထည့်အချိန်မှာဘဲ ကျွန်တော့
 အဖေသောက်ဖော်တွေကလာခေါ်တော့ ထွက်လိုက်သွားတယ်
 ဒါဆိုရင်နောက်နေ့ လင်းမုပြန်လာမှာပေါ့ ပိထွေးကဖန်ရေနဲ့
 ဆေးတော့ ကျနော့ဝပ်နဲ့ သူ့လက်ဟာ မကြာခဏထိလာတယ်။
 အနာက ညှစ်လိုက်တော့ အနာတော့ဘူးပေါ့ ဒီတော့ သူ့
 လက်ကပေါင်ရင်အကွင်းသားကို ထိကာထိကာနဲ့ ပွတ်ဆေးပေး
 တော့ ကျနော့စိတ်တွေဟာ တစ်မျိုးဖြစ်လာတယ်။ နောက်ပြီး
 ကျနော်သူ့ကိုငုံကြည့်တော့ သူဟာ ဘော်လီမပါဘဲ အပေါ်က
 လယ်ဝိုက်အင်္ကျီဝတ်ထားတော့ သူ့ရဲ့စွင့်ကားနေတဲ့ နို့နှစ်လုံး
 ကိုလဲ မြင်နေရတယ်။ ကျနော့စိတ်တွေဟာ တစ်ချိန်ချိန်နဲ့ ပေါက်
 ပြန်လာတယ်။ ပိုဆိုးလာတာကတော့ ကျနော်ကကုတင်စောင်း
 မှာ ထိုင်ပြီးချေထောက်က ကြမ်းပေါ်ချထားတယ် သူကကျ
 နော့ ညာဖမ်းမှာခွထိုင်ပြီး ဖန်ဆေးတော့ ကျနော့ခြေထောက်
 ညောင်းလို့ မွေ့တော့ပု သူ့ပေါင်ပွဆုံကအသားစုံ ဟတ်တတ်
 တို့ ကျနော့ချေမနဲ့ ပွတ်မိတယ်။ သူက ဘာမှမပြစ်သလို နေ

တော့ ကျနော့ ကျမချေမထိပ်က လှုပ်ပြီးလှုပ်မိတယ်။ အကွဲ
ကြောင်းကဲမှာ ကျနော့ချေမထိပ်က မမြုပ်ပြီး ပွတ်တော့ ကျနော့
ဝဲစုံဟာယဲ မတ်ကောင်ပြီး မာလာကယ်။ သူ့လက်ကလဲ ဖန်
မဆေးတော့ဘဲ ကျနော့မာဟောင်နေတဲ့ ဝဲပဲကို ပွတ်ပေးနေ
တယ်။ နောက်လုံချည်ကြားက ထုတ်ပြီး ကိုင်ပေးတယ်။
ပွတ်ပေးတယ်။ ကျနော်ကကမယ်လှုပ်တော့ ကျနော့ကိုကုတင်
ပေါ်တွန်းလှဲပြီး ကျနော်အပေါ်က မှောက်အိပ်ပြီး ကျနော့
နှုတ်ခမ်းကို လာစုပ်တယ်။ တကား

ပြန်စုပ်တော့..

ပြေးပြေးသာသာတဲ့

အေးဟုတ်ပြီ အဲဒီလိုမှပေါ့..

နောက်ကျနော့ လက်ကိုအသာတွဲယူပြီး သူ့နှို့တွေပေါ်
တင်ပေးတယ်။ ကျနော့က အားမလို့အားမရပွတ်ချေတော့ ပြေး
ပြေးသာသာပုပေါ့.. တကားဆုပ်ချေရင်နာပွာပေါ့ ဟုတ်ပြီ
ရင်အတွင်းသားပိုင်းကနေ အမြှုပ်ပိုင်းကို ခိုက်ပြီး ပွတ်ဟုတ်
ပြီ ဟုတ်ပြီ အင်းအင်းကောင်းလိုက်တာ နို့သီးထိပ်ကလေးကို
လက်ခလယ်နဲ့ လက်မကြားအသာညှပ်ပြီး ကျနော့ အိတ်ဟုတ်
ပြီ.. အင်း အင်းအင်း အင်း နောက်သူက ပတ်လက်လှန်ပြီး
ကျနော့ကသူ အပေါ်မှာ ပြန်မှောက်ရတယ်။

ချိုချိုစို့ပါ တုန်းကွယ် ပြေးပြေးနော်.. အေးဟုတ်ပြီ

လျှာထိပ်လေးနဲ့ ကလိနေတုန်း အင်း အင်း ကောင်းလိုက်တာ
 တွယ် ကျနော်လဲနို့နို့ပေးရင်းက လက်ကပ်ဖက်ကို သူ့ဗိုက်သား
 ပွတ်ပေးရင်း စောင်ပုတ်ပေါ်ကို လျှော့တိုက်လိုက်တယ်။ ဆီးခုံ
 လေးကို ပွတ်ပေးတော့ သူ့ထာ လူးလွန်လာတယ် ကျနော့
 လက်ခလယ်ကို သူ့အကွဲကြောင်းမှာ အလျှားလိုက် ပွတ်ပေး
 တော့ ဖာရေတွေစိုလာတယ်။ ချောကျိချောကျိနဲ့ ပိုပြီး ကိုင်လို့
 ကောင်းလာတယ် သူကပေါင်ကို ဖြူကားပေးတော့ ကျနော့
 လက်ခလယ်ကို သူ့စောက်ခေါင်းဝကနေ အတွင်းထဲကို တဖြေး
 ဖြေးသွင်းလိုက်တယ်။ စောက်ခေါင်းနံရံတွေဟာ ဗြတ်ခနဲခလေး
 တွေလိုပဲထင်ရတယ် နူးညံ့တာကို ကျနော့ လီးကလည်းတအား
 တောင်နေတော့ ကျနော်လဲမနေနိုင်တော့ဘဲ သူ့ပေါင်ချန်မှာ
 ဝင်မှောက်ထည့်ပြီး လီးကိုအပေါက်ဝမှာ တော့ပြီးပိသွင်းလိုက်
 တယ်။ လီးဟာ ဗျစ်ကနဲ့ ဖာဝက်လောက်တိုးဝင်သွားတော့
 သူက အားကနဲ့ အော်ပြီးကျနော့ရင်ဘက်ကို ဆီးတွန်းလိုက်
 တယ်။ တဖြေးဖြေးသွင်းရတယ်။ အကန်စုတ်ပြတ်ကုန်မှာပေါ့
 အေးဟုတ်ပြီ အဲဒီလိုတော့ပြီး ခစ်လောက်တွင် ရှေ့တိုးနောက်
 ဝင်နဲ့လုပ် ဟုတ်ပြီ နဲ့နဲ့ပိုသွင်းဟုတ်ပြီ ထပ်သွင်း လိုက်တုန်း
 ဟုတ်ပြီ ပြန်ထုတ်ပြန်သွင်း ပိုသွင်း သွင်းထုတ် သွင်းသွင်းသွင်း
 ပိကပ်လိုက် ဟုတ်ပြီ ထုတ်ကရစ်ခြင်းပြန်သွင်းဟုတ်ပြီ ဖြေးဖြေး
 ဆောင့် ဟုတ်ပြီ နဲ့နဲ့ပိုဆောင့် ဆောင့် ဆောင့် တအား

ဆောင်နိုင်ပြီ တစ်ချက်ခြင်းမှန်မှန် ဟုတ်ပြီ ဟုတ်ပြီ ကောင်း
 လိုက်တာကွယ် ဆောင်နဲ့နဲ့မြန်မြန်ဆောင် ဟုတ်ပြီ ကြိုက်သ
 လောက် ဆောင် ဆောင်ပါနာနာနဲ့ မြန်မြန်ဆောင်ဆောင်
 မြန်မြန်ဆောင်ဟု တဖားဖားဖားဖား ဖား တပေလေးကောင်း
 လိုက်တာ ဆိုပြီးတွန့်လိပ်ပြီး ငြိမ်သွားတယ်။ ကျနော်လဲ ဆောင်
 ရင်းဆောင်ရင်းလီးထဲက ပူလာပြီး တဖားကောင်းလာတော့
 သူ့စောက်ဖုတ်မှာ ဖိကပ်ပြီး သုတ်ရေတွေ ပန်းထုတ်ပြန်ပြီး
 သူ့ကိုတဖားဖက်ထားတယ်။ အဲဒီအချိန်ကပြေး သူ့နဲ့ကျနော်
 နဲ့ဟာ ညတိုင်းလိုဘဲ လွှပ်ကြတယ်။ လုပ်တဲ့အခါမှာ သူက
 ကျနော့ကို ဘယ်လိုလုပ်ရမယ်ဆိုတာ နည်းပြပေးတယ်။ သင်
 ပေးတယ်။ သူဆုံးသွားတော့ ကျွေးဘူးတဲ့ ကောင်မလေးတွေ
 ကို သူပြပေးသလို လုပ်ကြည့်ကယ် အလွယ်တကူအောင်မြင်
 တာတွေ ရတယ်။ ကျနော့ ရည်းစားတွေမှန်သမျှ ကျနော်လီးခဲ
 သမျှတွေဟာ ဆိုရင် ဆန္ဒအပြည့်ရကြတာချည်းဘဲ ခုဒေါ်လေး
 ရော့..

ဟုတ်ပါတယ်တဲ့ ရှင် ဟုတ်ပါတယ်တဲ့
 ဒီလိုလီးကိုထုတ်လို့ပြီး ပွတ်ဆွဲလိုက်တော့ကော
 အို.. သိပ်ကောင်းတာပေါ့
 ဒီလိုဖိသွင်းတော့ ကော့..
 ကောင်းတာဘဲ

ကဲဝါဖြင့် ဟော ဒီလို ဟော ဒီလိုကော

ကောင်းကောင်း သိပ်ကောင်းကောင်းကောင်းလွန်းလို့

ပြီးတော့ပယ်..

ပရပ်လိုက်နဲ့နော်.. မဆာင့်ဆောင့်တအားဆောင့်

သိပ်ကောင်း အင်း အင်း အင်း.. ပြီးပြီ ပြီးပြီဖိကပ်တော့

အေးဟင်း.. အအရှိုး.. အ အင့်အင့် အင်းရှိုးရှိုး..

ပင်လယ်ရေအိုဝက သောက်မိရင် .

မို့တော်တဲ့ သဘောမျိုးပါတယ်။ (စာရှုသူ)

ပြီးပါပြီ..